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آقای نماینده ، نفس تان ازجای 

گرم بیرون می آید...!!!
امروز خراسان جنوبی - محمد راعي فرد

mohammadraeifard@yahoo.com
نماینده شاهین شهر و میمه در مجلس افاضه ای فرموده اند که نشان 
از همان شعار محوری و دوری از واقعیات جامعه و زندگی مردم دارد ، 
همان روشی را که چندی قبل نقد کرده بودیم را دوباره شاهدیم ، روش 
انکار وضعیت موجود و فرار  رو به جلو ...!! ایشان بر مبنای چه تحلیل و 
در راستای کدامین واقعیت ادعا می کند که بهتر است آقای ترامپ برای 
بار دوم انتخاب شود که تحریم های همه جانبه او باعث خودکفایی و 

پیشرفت کشورمان شود...!
اوج ساده اندیشی و ساده انگاری شرایط غامض و پیچیده کشور است 
که بدون مطالعه و تحقیق و نگرش منطقی شعاری را بر زبان برانیم 
که می دانیم بهای آن را مردمی دارند می پردازند که هر  روز تعدادشان 
در آمارهای فلاکت بیشتر  و بیشتر می شود...!! آقای نماینده...!! 
مگر درجریان گزارشات مستند مرکز  پژوهش های مجلس و ریاست 
جمهوری و مجمع تشخیص مصلحت نیستید؟ مگر  نمی دانید  
که ۶۰میلیون نفر  از  جمعیت کشور  نیازمند کمک های معیشتی 
و حمایتی دولت اند ...!! آقای نماینده..!!  قرار نیست شما از سوی 
۸۰میلیون نفر آدم که ۶۰ درصدشان در حد فقر مطلق و زیرخط فقر 
و مماس باخط فقر دارند زندگی می کنند و ادای زندگی را  در  می 
آورند  تصمیم بگیرید و  انشا  رای کنید... آقای نماینده...!!  احتمالا 
در این سیاره و در این مز و بوم زندگی نمی کنید تا بدانید که تحریم 
هایی چنین سهمگین چه بلایی بر سر مردم آورده ، شما نماینده تعداد 
محدودی از مردمان شهرتان هستید لذا شاید اطلاعات درست و به 
روزی از اوضاع اقتصادی و سیاسی و فرهنگی کشورتان  را  در اختیار  
نداشته  باشید.. آقای نماینده...!! لطفا به مرکز پژوهش های مجلس 
سری بزنید و آماری بستانید تا شاید متوجه اوضاع به هم ریخته در 
عرصه های گوناگون بشوید...!!! آقای نماینده...!! لطفا تاریخ طبری قوه 
قضاییه را  کمی مطالعه کنید تا دریابید چه آشوب و بلوای فسادیست 
در بیخ گوشتان ، غیزانیه اهواز  را نگاه کنید ، یک کشور نتوانست به 
آن دیار نفت خیز آبرسانی کند ، یک گشتی هم به لواسانات اطراف 
تهران بزنید لطفا ، که اوج عدالت را  درآنجا ببینید ، سرکی هم به 
فلان روستای لرستان که دخترکی  نوجوان به دلیل فقر مطلق دست به 
خودکشی می زند...!! آقای نماینده..!! از این دست شعارهایی که سرمی 
دهید آبی برای این مردم گرم نخواهد شد ، لذا امید مردم برای داشتن 
مجلسی که ادعاهایی را هم با خود یدک می کشد رو به ناامیدی 
گذاشته است ، قرار بود که این مجلس به طرز شگرفی معجزه کند و 
کشور را گل و بلبل ، اما دغدغه های این روز برخی نمایندگان به کانال 
تغییر نام فرودگاه و ادامه ریاست جمهوری ترامپ برای خودکفایی 
کشورمان سقوط کرده... آقای نماینده...!!  وظیفه شما نابودی فساد 
است ، تا آن را منهدم نکنید فاسدان مثل ویروس کووید ۱۹ منتشر و 
منهدم می کنند ، بگذارید دریک جراحی محتوم که دیگر چاره ای غیر از 
آن نیست ، تمام تعفن و لجن فساد کشور از آن تخلیه شود و این اندام 
فربه پرچرک تبدیل به یک جثه لاغر چندکیلویی شود اما سالم...تا کم 
کم درکمال سلامت جان بگیرد و تنومند شود اما سالم و بری از هرگونه 
بی عدالتی و فساد در هر زمینه ای...!! آقای نماینده..!!  بارها گفتیم و 
نوشتیم که اینک دیگر شعار درمانی نه اینکه افاقه نمی کند که بلکه 
به ضدخودش تبدیل می شود ، مردم پیمانه شعارهای چندده ساله 
شان لبریز شده ، نگذارید که خواسته های برحق شان چون آتشفشانی 
فوران کند ....!! آقای نماینده...!!  قوانین برزمین مانده را احیا کنید 
، قوانین شفاف سازی درتمام زمینه ها را مصوب کنید ، همه را در 
برابر قانون یکسان ببینید وعمل کنید از راس تا به ذیل ، قانون گردش 
اطلاعات آزاد را مصوب کنید ، همین چند مورد گفته شده درصورت 
عملیاتی شدن کشور را زیر و رو خواهدکرد ، و نیازی به مشت گره کردن 
و فریادزدن و مرگ براین وآن راندن وکف بر دهان آوردن ندارد ، مجلس 
محل بازی های کریه سیاسی و مچ انداختن نیست ، هرچه درچنته 
دارید خرج مردم وکشور کنید و ازخودتان مایه بگذارید نه بنام مردم و 

پنهان شدن درپشت آنان....!!

سرمقاله

آغاز بررسی و شناسایی محوطه های
 پارینه سنگی فردوس

مرحله میدانی بررسی باستان شناسی پارینه سنگی شهرستان 
اداره کل  و مطالعات  پژوهش  آغاز شد. مسئول حوزه  فردوس 
این  استان گفت:  دستی  صنایع  و  فرهنگی،گردشگری  میراث 
برنامه به پیشنهاد حوزۀ پژوهشی اداره کل میراث فرهنگی استان 
و با اخذ مجوز از پژوهشکدۀ باستان شناسی به سرپرستی علی 
است.  انجام  حال  در  شناسی  باستان  ارشد  صدرایی کارشناس 
سیداحمد برآبادی افزود: هدف این برنامه آن است که با انجام 
یک بررسی روش مند، به شکل پیمایشی فشرده و با کشف و 
شناسایی حداکثری شواهد پارینه سنگی در منطقه، برای انجام 
پروژه های بلند مدت باستان شناسی در منطقه بستری مناسب 
فراهم شود. نتایج این بررسی ها می تواند به غیر از شناسایی آثار و 
محوطه های باستان شناختی در زمینه مدیریت منابع فرهنگی و 

بخصوص حفظ و نگهداری آثار تاریخی نیز مفید باشد.

مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس خراسان جنوبی

دبستان ۶ کلاسه خیرساز در فردوس احداث می شود

مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس خراسان جنوبی  گفت: 
عملیات اجرایی مدرسه ۶ کلاسه شهرستان درمیان خراسان جنوبی 
از هفته جاری آغاز می شود. »محمود چاوشان« افزود: این مدرسه 
دارای ۵۰۰ متر مربع زیربنا است که با مشارکت خیر نیک اندیش حاج 
مصطفی شرفی در فاز ۳مسکن مهر شهر فردوس احداث خواهد شد. 
وی با بیان اینکه با احداث ۲۰۰ دانش آموز دختر دوره ابتدایی از نعمت 
مدرسه استاندارد بهره مند خواهند شد، افزود: در این طرح آموزشی، 
احداث نماز خانه، آزمایشگاه، کارگاه و کتابخانه جانمایی شده است. 
وی با اشاره به مشارکت ۳۰ درصدی خیر در این پروژه آموزشی تصریح 
کرد: به ازای ۳۰ درصد سهم خیرین در مدرسه سازی ۷۰ درصد باقیمانده 
توسط دولت پرداخت می شود. مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز 
مدارس خراسان جنوبی ادامه داد: برای ساخت این دبستان ۶ کلاسه 

اعتباری در حدود ۳۰ میلیارد ریال پیش بینی شده است.

جنوبی  خراسان  زیست  محیط  مدیرکل 
با تاکید بر اینکه روش مدیریت پسماند 
قابل  جنوبی  خراسان  های  شهرداری 
ها  شهرداری  برخی  با  و  نیست  قبول 
هم  گفت:  ایم،  داشته  قضایی  برخورد 
هستند.  بهبودی  به  رو  برخی  اکنون 
شبستان  با  گفتگو  در  اکبری«  »حسن 
استان که  از معضلات  یکی  کرد:  اظهار 

مانند کشور گریبانگیر خراسان جنوبی است را موضوع پسماند عنوان 
کرد و گفت: مردم بیرجند از نظر جمع آوری و رها نکردن زباله مراعات 
می کنند، ولی پسماند جمع آوی شده با روش صحیح دفن نمی شود. 
مدیریت  روش  تصریح کرد:  جنوبی  خراسان  زیست  محیط  مدیرکل 
پسماند شهرداری های خراسان جنوبی قابل قبول نیست و با برخی 
شهرداری ها برخورد قضایی داشته ایم؛ هم اکنون برخی رو به بهبودی 
هستند. اکبری گفت: روستاها و خارج از حریم روستاها که مدیریت 
پسماند بر عهده دهیاری ها است، به لحاظ اعتباری ضعیف هستند 
روستاها  اطراف  در  پسماندها  لذا  ندارند،  را  مدیریت صحیح  توان  و 
شهرها  با  پسماندشان  روستاها  از  تعداد کمی  و  شود  می  رهاسازی 

تجمیع و مدیریت می شود.

پرداخت تسهیلات اشتغال زای ستاد اجرایی فرمان امام )ره( 
در قالب طرح های اجتماع محور در خراسان جنوبی آغاز شد.

تسهیلات  استان، حجم  )ره(  امام  فرمان  اجرایی  ستاد  مدیر 
پرداختی و سرمایه گذاری این ستاد  را ۳ میلیارد ۸۰۰ میلیون 
طرح  تسهیلات ۱۱۵  این  با  افزود:  موسوی  اعلام کرد.  تومان 
اجتماع محور در قالب طرح های آسمان ، سحاب و آفتاب 
در مناطق روستایی اجرا می شود که زمینه اشتغال ۳۴۵ نفر را 
فراهم می کند. وی گفت: این تسهیلات تا سقف ۴۰ میلیون 
تومان با نرخ ۴ درصد و ۶۰ ماهه به متقاضیان در زمینه های 
پرداخت  موارد  سایر  و  دستی  صنایع   ، دامداری   ، کشاورزی 
می شود. ستاد اجرایی فرمان امام )ره( تاکنون در خراسان جنوبی 
هزار و ۴۷۰ طرح اشتغال زا در ۴۲۴ روستا اجرا کرد که برای ۴ 

هزار و ۴۱۰ نفر به صورت مستقیم شغل ایجاد کرده است.

حکم آزادی برای ۵ زندانی جرائم غیرعمد خراسان جنوبی با 
گذشت شاکیان صادر شد. مدیر نمایندگی ستاد دیه استان در 
نشست این ستاد گفت: این افراد شامل ۴ صدور حکم آزادی 
برای ۵ زندان با گذشت شاکیانزندانی مالی و یک زندانی 
مهریه با یک میلیارد و ۷۰۰ میلیون تومان هستند. حسین پور 
افزود: از این مقدار بدهی، شاکیان یک میلیارد و ۱۰۰ میلیون 
تومان را بخشیدند و مابقی از محل تسهیلات، کمک های 

ستاد دیه و خیران پرداخت می شود.
آغوش  به  آینده  ماه  یک  تا  زندانی   ۵ این  گفت:  وی 
دیه  نمایندگی ستاد  مدیر  باز می گردند.  خانواده های خود 
استان گفت: از آغاز امسال تاکنون ۱۴ زندانی جرائم غیرعمد 
از زندا های خراسان جنوبی آزاد شدند و ۱۲۹ نفر همچنان 

دوران حبس خود را طی می کنند.

مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی خراسان جنوبی 
گفت: کمیته های اطلاع رسانی در شهرستان ها با 
هدف آگاهی بخشی گسترده و بومی سازی نحوه 

اطلاع رسانی تشکیل می شود.
ناصر نبی زاده در بیست و یکمین جلسه کمیته 
اطلاع رسانی وتبلیغات شورای اسلامی استان به 
تاکیدات استاندار  بر  دو امر نظارت و اطلاع رسانی 
با ویروس کرونا اشاره کرد و  در خصوص مقابه 
افزود:  با توجه به شرایط موجود در کشور و استان 
، نسبت به ایجاد حساسیت گسترده درخصوص 
رعایت پروتکل های بهداشتی در سطح جامعه 

باید بیش از پیش کوشش کرد.
ستاد  جلسه گذشته  مصوبات  به  اشاره  با  وی 
استانی مقابله با کرونا، خواستار حضور کارشناسان 
و متخصصان در برنامه های صدا و سیما شد . 
مدیر کمیته اطلاع رسانی ستاد استانی مقابله 
با کرونا، با بیان این که طبق آخرین آمار میزان 

باورپذیری مردم نسبت به اجرای پروتکل های 
بهداشتی از ۹۸ درصد به ۴۰ درصد کاهش یافته 
دهنده  نشان  موضوع  این  کرد:  تصریح  است، 

اهمیت گسترش بسترهای اطلاع رسانی است.
و  پزشکی  علوم  دانشگاه  از  زاده همچنین  نبی 
رسانه های استان تقاضا کرد تا درصورت تغییر 
این  در  شایسته  رسانی  اطلاع  بیماری،  علائم 

خصوص داشته باشند. وی از انجام رصد فضای 
عمومی جامعه به صورت روزانه توسط دبیرخانه 
شورای اطلاع رسانی، خانه مطبوعات و صدا و 
سیما نیز سخن گفت و افزود: طی هفته گذشته 
خود  اصلی  تیر  نوبت  چندین  استان  نشریات 
را به موضوع کرونا و هشدارها در این خصوص 
امور  دفتر  کل  مدیر  بهاری  اند.  داده  اختصاص 

فرهنگی و اجتماعی استانداری نیز در این جلسه 
با تاکید بر این که نوع اطلاع رسانی ها باید تغییر 
مردم  بین  شعاری  که  زمانی  داد:  ادامه  کند، 
رسوب کند ، اثرگذاری لازم را از دست می دهد، 
لذا باید اطلاع رسانی ها متناسب با پروتکل های 

بهداشتی بروز شوند.
وی بـا اشـاره بـه این که گسـتردگی کار در کمیته 
هـای اطـلاع رسـانی بسـیار زیـاد اسـت و نیـاز 
بـه تـلاش بیشـتری نیـز دارد، اضافـه کـرد: در 
بسـیاری از مـوارد مـردم نسـبت بـه مـوارد لازم 
جهـت مقابلـه بـا بیمـاری کرونـا مطلع هسـتند 
امـا موجـب تغییـر رفتار آن ها نشـده اسـت، لذا 
اطـلاع رسـانی را بایـد بـه فرهنـگ تبدیـل کنیم. 
بـه گفتـه وی پروتـکل هـای بهداشـتی توسـط 
مسـاجد ، صنوف و دسـتگاه هـای اجرایی تا حد 
قابـل قبولـی اجرا می شـود امـا مردم مـوارد لازم 

را رعایـت نمـی کنند.

امروز خراسان جنوبی _ گروه خبر 
آب شـرب شـهر بیرجنـد روز گذشـته در برخـی 
مناطق مانند حکیم نزاری جمهوری اسـلامی ۱۷ 
شـهریور و منتظری بیش از ۶ سـاعت قطع شـد 
و در برخـی مناطق مانند ظفر مدرس پاسـداران و 
عـدل دچـار افت فشـار بود مشـکلی که بـا توجه 
به شـیوع کرونا و ضرورت رعایت بهداشـت باعث 

اعتراض گسـترده مردم شـهر شـد .

مدیـر امـور آب و فاضلاب شـهر بیرجند در گفت 
وگـو بـا خبرنگار ما در تشـریح علـت قطعی آب 
در ایـن مناطـق گفـت: نصـب شـیر قطع سـریع 
در خروجـی مخـزن آب ۱۷ شـهریور  و مـدرن 
بعنـوان یـک اقـدام بـزرگ و کـم نظیـر در کل 
کشـور کـه روز گذشـته انجام شـد باعث قطعی 
و گلایـه  بیرجنـد  شـهر  مناطـق  برخـی  در  آب 
مـردم شـد. مهندس ندائـی جوان  از ایـن اقدام 

بعنـوان یـک کار بـزرگ بـرای مدیریـت بحـران 
یـاد کـرد و افـزود:در صـورت بـروز سـیل زلزلـه و 
شکسـتگی انشـعابات و خطـوط لوله این شـیر 
قطـع سـریع بطـور اتوماتیـک آب را از خروجـی 
مخـزن قطـع کرده و اجـازه ورود آن را به شـهر و 
حادثـه نمـی دهـد .وی ادامـه داد:بـا نصب این 
شـیر قطـع مخـازن آب تخلیـه نمـی شـوند و 

نوسـانات شـدید آب شناسـایی مـی شـوند.

فعال سازی کمیته های اطلاع رسانی در شهرستان ها

قطع آب بیرجند و توضیح مسئولان

مدیریت پسماند شهرداری های
استان قابل قبول نیست

آغاز پرداخت تسهیلات اشتغال زایی
ستاد اجرایی فرمان امام )ره(

صدور حکم آزادی برای ۵ زندانی
 با گذشت شاکیان
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یادداشت امروز

سواد رسانه ای پیشنیاز سرمایه اجتماعی
امروز خراسان جنوبی - محمد فاضل

برخی کلید واژه ها هستند که چون در جای خود قرار گیرند می توانند 
قفل ذهن را بگشایند. می توانند اندیشه را به سمت افق های بلند 
هدایت کنند. "سواد رسانه ای" و افزایش "سرمایه اجتماعی" را می 
تواند در این قاعده مورد مطالعه قرار داد و به نسبت میان این دو 
رسید. فکر می کنم برای رسیدن به پاسخی قابل اعتنا برای پرسش 
رابطه میان این دو، باید تعریفی مشخص از هر دو داشته باشیم تا 
بتوانیم رابطه و نسبت میان این دو را بفهمیم. تعریفی که ویکی پدیا 
برای سواد رسانه ای عرضه می کند این است ؛" یک نوع درک متکی بر 
مهارت است که می توان براساس آن انواع رسانه ها را از یکدیگر تمیز 
داد، انواع تولیدات رسانه ای را از یکدیگر تفکیک و شناسایی کرد." این 
تعریف با ارائه این نگاه تکمیل می شود؛ "  سواد رسانه ای آمیزه ای 
از تکنیک های بهره وری مؤثر از رسانه ها و کسب بینش و درک برای 
نیز  اجتماعی"  باره"سرمایه  در  است."  یکدیگر  از  رسانه ها  تشخیص 
می خوانیم؛ "سرمایه اجتماعی مفهومی در جامعه شناسی است که 
در تجارت، اقتصاد، علوم انسانی و بهداشت عمومی برای اشاره به 
ارتباطات درون و مابین گروهی از آن استفاده می شود." این تعریف 
نیز تکمله ای از این قرار دارد؛" اگرچه تعاریف مختلفی برای این مفهوم 
وجود دارد، اما در کل سرمایه اجتماعی به عنوان نوعی »علاج همه 
مشکلات« جامعه مدرن تلقی شده است." با اشاره به تعریف پیش 
گفته می توان سرمایه اجتماعی را ظرفیتی معنوی و بی بدیل دانست 
که می تواند دیگر ظرفیت ها را فعال و استعداد ها را شکوفا کند. 
تجربه زیستی انسان هم این را ثابت می کند که هر جا این سرمایه زایا 
و در افزایش بوده است همه مردم و جامعه از نتایج آن بهره برده اند. 
هر جا هم که به هر دلیل این سرمایه به رکود خورده، دیگر ظرفیت ها 
نیز قدرت فعالیت از دست داده و زمین گیر شده اند. به عبارت دیگر؛ 
سرمایه اجتماعی برای دیگر سرمایه ها از قبیل اقتصادی، سیاسی و.... 
بسان روح است برای کالبد. همان طور که کالبد بی روح را زایش و 
افزایشی نیست بدون سرمایه اجتماعی نیز جامعه به هیچ سرمایه 
دیگری- نیز- دست نمی یابد اما مطالعه تاریخ به ما عکس قضیه را 
این گواهی را می دهد که بوده اند گروه ها، سازمان ها و جوامع انسانی 
، بدون سرمایه اقتصادی و صرفا با تکیه بر سرمایه انسانی و اجتماعی 
توانسته اند به موفقیت دست یابند. فکر می کنم باید به این سرمایه 
به عنوان مفهوم پیشین نسبت به دیگر سرمایه ها نگاه کرد. این نگاه 
هم ضرورت استفاده از رسانه را انکار ناپذیر می کند چه این رسانه 
است که می تواند به تولید و تکثیر "سرمایه اجتماعی" کمک کند و 
هم می تواند نقشی بر عکس بیابد و آتش به خرمن این سرمایه زند. 
باید دانست که رسانه، به عنوان یک برگه سفید و یک ظرفیت خالی، 
یک ظرفیت است. این که چگونه و چه کسانی آن را در اختیار گیرند 
و چه محصولی تولید کنند، موضوعی است که با "سواد رسانه ای" باید 
با آ؛ن مواجه شد. شناخت در این حوزه می تواند ما را به درکی درست 
از رویداد ها و اتفاقات رسانه ای برساند و نحوه مواجهه ما را با آن 
سامان دهد. رسانه صادق و حرفه ای که منصفانه به ماجراها نگاه می 
کند سرمایه افزاست اما اگر از قاعده انصاف و مروت و حرفه ای گری 
خارج شود، سرمایه سوز خواهد شد. اگر همین ماجرای بیماری همه 
گیر کرونا را به عنوان یک مدل مطالعاتی در نظر بگیریم خواهیم دید 
که کارکرد رسانه ها و سواد رسانه ای جامعه مخاطب، این توفیق را به 
دست داد که در ایران، به رغم همه مصائب و تحریم ها، بتوانیم موفق 
تر از کشور های توسعه یافته عمل کنیم که بدون مشکل و تحریم در 
مواجهه با این بیماری، بیش از ما آسیب دیدند. ما توانستیم با تکیه 
بر سرمایه اجتماعی متولد شده از اعتماد عمومی به فضای عملیاتی 
و بهداشتی و مذهبی که رسانه ها آن را به جامعه منتقل می کردند، 
جامعه را برای مواجهه با کمترین ضریب خطر با بیماری، آماده کنیم. 
ما توانستیم بر امواج رسانه ای غیر علمی، دشمن ساخته و شایعه 
پرداز، فائق آییم و نگاه مردم را به سمت رسانه های صاحب هویت و 
شناسنامه برگردانیم. نتیجه این اصلاح رویکرد، قاعده مند کردن رفتار 
ها بر اساس پروتکل های بهداشتی بود که به نگهداشت سلامت در 
جامعه کمک کرد. باز تعریف این مدل موفق و کاربردی در دیگر حوزه ها 

هم می تواند کمک کند تا به موفقیت های کلان تر برسیم.

0915 باسلام، آیا سوختن 20 درخت در پادگان بیرجند صحت 
به  جدی  طور  به  خواهشمندیم  محترم  دادستان  از  ندارد 
نتیجه  تا  و  ورود کند  پادگان  و  بیرجند  موضوع فضای سبز 
نهایی موضوع را پیگیری کند برای آینده شهر هیچ چیز مانند 

فضای سبز اهمیت ندارد.

اعلام  عدم  در  استان  پزشکی  علوم  دانشگاه  تصمیم   0915
قبلی  امار  است که  این  دلیل  به  یا  به کرونا  مبتلایان  امار 
که ارایه می دادند با واقعیت همخوانی نداشته  و حالا که 
شغل  تمام  روال  عادی کردن  دلیل  به  ویروس  این  کنترل 
رعایت کنند  را  بهداشتی  پروتکل های  توجیه که  این  با  ها 
بسیارزیاد شده و قابل کتمان نیست، بهترین راه را در عدم 
باعث  رسانی  اطلاع  عدم  قطعااین  بینند که  می  امار  اعلام 
عادی  را  چیز  همه  ستاد کرونا  مانند  هم  مردم  شد  خواهد 
بدانند و موج این بیماری زندگی همه را در استان وکشور فلج 
کند.ستاد ملی کرونا که قبلا رسمااعلام کرده امار استانی را 
اعلام نخواهد کرد و حالا هم آمار شهرستانی اعلام نمی شود 

و این یعنی رها کردن معضل.

0915 باسلام آ یا کسی هست جلوی این اسب افسار گسیخته 
قیمت زمین ومسکن را بگیرد قابل توجه مسئولین محترم، 
استاندار،فرماندار و دادگستری خواهشمندم اقدامی بفرمائید 
چون دلیل گرانی زمین یکی از ارگانها است اگر اونها قیمت 
پایه رو بیارند پایین افراد عادی هم مجبور میشن قیمت رو 

بیارن پایین اجرکم عندا...

بهداشت. تست کرونا  رفتم شبکه  روز  0915 سلام! من یک 
نشستند چه کسایی که  دیدم همه کنار هم  ناباورانه  بدهم 
سایر  برای  افرادی که  چه  و  بودند  آمده  کرونا  تست  برای 
آزمایشات.  حتی مادری بود نوزاد حدود ده روزه ای را آورده 
بود و بی خیال کنار همه نشسته بود و حتی خود کارمندای 
میگفتند  همه  به  حتی  و  ندادند  هشدار  هم  یکبار  محترم 
برسه  اینکه صداشون  برای  و  باشید صداتون میزنیم  منتظر 
شنیدم  من  روز  همون  بودند  می  منتظر  در  جلو  باید  همه 

حدود هفت هشت نفر کرونا مثبت داشتند.

0915 سلام، شهردار محترم و بزرگوار! شما که بیشتر یا بهتر 
بزرگواری  یک  کردید  بازسازی  را  شهر  بلوارهای  تمام  بگم 
بکنید بلوار شهید صیاد شیرازی و بلوار شهید ناصری رو هم 
چند تا گل و درخت خوشکل بکارید تا از این وضعیت در بیاد 

مخصوصا نرسیده به چراغ قرمز هر دو بلوار. باتشکر

انتظامی  محترم  فرماندهی  خدمت  بخیر.  وقت  0915 سلام 
استان خراسان جنوبی. شهرستان درمیان و روستاهای تابعه 
از امنیت بسیار پایینی برخوردار هست به نحوی که سارقین 
راحت وارد روستا می شوند و بیشتر وسایل منازل خالی از 
سکنه را بطور کامل سرقت می نمایند و همچنین محصولات 
کشاورزی هم سرقت می شود از طریق مبادی مربوطه هم 
که پیگیر می شود عنوان کنند سارقین خودی هستند وشما 
سهل انگاری نموده اید لطفا پیگیری لازم انجام شود.باتشکر

نوبخــت گفــت: در صورتــی کــه بیمارســتان در 
ــال  ــر س ــه فج ــا ده ــرویه ت ــاخت بش ــال س ح
جــاری بــرای بهــره بــرداری  آ مــاده شــود، 
ســازمان برنامــه و بودجــه از نظــر مالــی ایــن 

ــرد. ــد ک ــت خواه ــروژه را حمای پ
ــد در  ــکی بیرجن ــوم پزش ــگاه عل ــس دانش رئی
حاشــیه بازدیــد معــاون اول ریاســت جمهوری 
بشــرویه،  احــداث  حــال  در  بیمارســتان  از 
اظهــار کــرد: ســال گذشــته بــا پیگیــری هــای 

اســتاندار خراســان جنوبــی بــرای تکمیــل ایــن 
بیمارســتان 10 میلیــارد تومــان اوراق قرضــه در 

ــه شــده اســت. نظــر گرفت
محمــد دهقانــی فیروزآبــادی بــا بیــان اینکــه 
تــا ســال 95 مبلــغ 9 میلیــارد و ۴00 میلیــون 
ــتان 32  ــاخت بیمارس ــتای س ــان در راس توم
تختخوابــی بشــرویه هزینــه شــده اســت، 
ــل  ــرای تکمی ــوم ب ــه س ــرارداد مرحل ــت: ق گف
ابنیــه بیمارســتان بــه مبلــغ 10 میلیــارد و ۷00 
میلیــون تومــان بســته شــده اســت. وی ادامــه 
ــا  ــتان ب ــن بیمارس ــی ای ــرفت فیزیک داد: پیش
توجــه بــه اضافــه شــدن ۷00 مترمربــع دیگــر، 
۷0 درصــد اســت کــه امیدواریــم تــا فروردیــن 
مــاه ســال آینــده به بهــره بــداری برســد. رئیس 
دانشــگاه علــوم پزشــکی بیرجنــد تصریــح کــرد: 
بــرای  تومــان  میلیــون   ۸00 و  میلیــارد   29
تکمیــل ایــن بیمارســتان نیــاز اســت. رئیــس 
ــا  ــم ب ــرویه ه ــان بش ــت و درم ــبکه بهداش ش
ــد  ــه اینکــه ســاخت بیمارســتان جدی اشــاره ب

در شهرســتان بشــرویه از ســال 90 آغــاز شــده 
اســت، گفــت: از ســال 90 تــا 9۷ بــرای ســاخت 
ــه  ــان هزین ــارد توم ــتان 10 میلی ــن بیمارس ای
شــده اســت. رئیــس شــبکه بهداشــت و درمــان 
بشــرویه بیــان کــرد: در ســال 9۸ هیــچ اعتبــاری 
جهــت ادامــه احــداث پــروژه بیمارســتان ایــن 
شهرســتان تخصیــص نیافتــه و پــروژه متوقــف 

ــاون  ــت« مع ــر نوبخ ــت.  »محمدباق ــده اس ش
اول رئیــس جمهــور در ادامــه خطــاب بــه 
رئیــس دانشــگاه علــوم پزشــکی بیرجنــد، گفت: 
در صورتــی کــه تــلاش کنیــد ایــن بیمارســتان 
ــرداری  ــه بهــره ب ــا دهــه فجــر ســال جــاری ب ت
برســد، ســازمان برنامــه و بودجــه از نطــر مالــی 

ایــن پــروژه را حمایــت خواهــد کــرد.

جنوبی  خراسان  اسلامی  آزاد  دانشگاه  رئیس 
گفت: با توجه به شیوع کرونا و وضعیت قرمز 
امتحانات  نهبندان  و  بیرجند  شهرستان های 
بیرجند،  واحد  اسلامی  آزاد  دانشگاه  حضوری 
آموزشکده سما بیرجند و دانشگاه آزاد اسلامی 
نهبندان در همه مقاطع تحصیلی از تاریخ 2۴ 

تا 30 خردادماه 99 برگزار نخواهد شد.
به  توجه  با  افزود:  هاشمی  حسن  سید 
کرونا  مدیریت  ستاد  بعدی  اطلاعیه های 
استان در زمینه برگزاری امتحانات، بعد از 30 
رسانی  اطلاع  امتحانات  برگزاری  تاریخ  خرداد 
خواهد شد. وی اظهار داشت: امتحانات سایر 
خراسان  اسلامی  آزاد  دانشگاهی  واحدهای 
مانند  نیستند  قرمز  وضعیت  در  که  جنوبی 
برگزار  مقرر  مهلت  در  قاین  و  طبس  فردوس، 

می شود.

جنوبی  خراسان  اسلامی  آزاد  دانشگاه  رییس 
یا  استان  واحدهای  سایر  دانشجویان  گفت: 
دانشگاه  تعاون،  در طرح  ثبت نام  با  که  کشور 
امتحان  محل  برای  را  بیرجند  اسلامی  آزاد 
بیرجند  واحد  در  باید  کرده اند  انتخاب  خود 
دهند  انجام  را  خود  امتحان  و  یابند  حضور 
مجری  قرمز  شرایط  همین  در  بیرجند  یعنی 
سایر  و  اسلامی  آزاد  دانشگاه  تعاون  طرح 
حفظ  با هدف  افزود:  وی  بود.  خواهد  شهرها 
سلامت در ایام امتحانات، خوشبختانه تمامی 
ویروس  با  مقابله  در  بهداشتی  پروتکل های 
کرونا در دانشگاه آزاد اسلامی خراسان جنوبی 
از  پیشگیری  برای  راستا  این  در  و  رعایت 
حوزه های  و  دانشگاه  در  ویروس کرونا  انتشار 
امتحانی در جلسات مکرر تدابیر لازم اندیشیده 
فاصله گذاری  رعایت  برای  و حتی  است  شده 

اجتماعی 2 سالن مجزا تعبیه شده که چینش 
صندلی ها با فاصله 2 متری است.

امتحانی  جلسات  بین  فواصل  در  گفت:  وی 
سالن ها و تمامی صندلی های حوزه های آزمون 

ضدعفونی و گندزدایی می شود.
برای  ماسک  از  استفاده  کرد:  بیان  هاشمی 
تمامی دانشجویان، کارکنان، مراقبین امتحانات 
و اساتید الزامی است همچنین کارگاه آموزشی 
با  مقابله  در  بهداشتی  توصیه های  عنوان  با 
مقاطع  دانشجویان  تمامی  برای  ویروس کرونا 
گفت:  وی  می شود.  برگزار  تحصیلی  مختلف 
دانشگاه  مرکزی  سازمان  بخشنامه  مطابق 
مورخ 15 خرداد 99 شهرهایی که  اسلامی  آزاد 
در  کرونا  با  مقابله  ملی  ستاد  اعلام  براساس 
در  حضوری  امتحانات  هستند،  قرمز  وضعیت 
آنها به تعویق می افتد و مطابق فهرست اعلامی 

ستاد ملی کرونا که از سایت و اپلیکیشن ماسک 
قابل مشاهده است در حال حاضر فقط بیرجند 
و نهبندان قرمز هستند و شهرستان های قاین، 
فردوس و طبس که دانشگاه آزاد در آنها واحد 
دانشگاهی دارد، قرمز نیستند. دانشجویان برای 
آزاد  دانشگاه  سایت  به  بیشتر  اطلاعات  کسب 
  http://iaubir.ac.ir آدرس  به  بیرجند  اسلامی 

مراجعه کنند.

قول مشروط نوبخت برای  تامین اعتبار بیمارستان بشرویه

تامین اعتبار به شرط افتتاح  در دهه فجر

امتحانات دانشگاه آزاد در بیرجند و نهبندان
 تا 3۰ خرداد برگزار نمی شود
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 طنز امروز

بازار کساد
شاعر: سعید بیابانکی  

با این که بازار همه کساده

زنگ خور گوشی ت ولی زیاده

می گن که خیلی رفت و آمد داری

می گن که خیلی ام در آمد داری

این همه پول داری زکاتم می دی؟

من بمیرم تو مالیاتم می دی؟

می گن که پز می دی تو قوم و خویشا

بچه ها دیدنت دیشب تو گیشا

خاطرتو اونا که خیلی می خوان

شبا می یان زیر پل کریم خان

می پری با رجال گنده مُنده

شماره ی موبایلتم که رُنده

بچه ها دیدنت یه شب هراسون

داشتی می رفتی میدون خراسون

شبا می گن می ری سعادت آباد

نصف شبا می ری رو برج میلاد

عصرای جمعه هم ولی عصری

صبحای شنبه هم که چاررا قصری

همین جوری بچسب به رزق و روزی

نیفتادی تا که به روغن سوزی

کنار گل گیرت می گن نوشته:

دنده عقب نرو که خیلی زشته

خدا کنه یه روز مهندس بشی

می گن موتور داری مسافر کشی!

قاضی  دستگیری  از  قضاییه  قوه  سخنگوی 
منصوری در رومانی خبر داد؛ قاضی سابقی که 
قوه  در  پرونده طبری است که  از متهمان  یکی 

قضائیه در حال رسیدگی است.
غلامحسین اسماعیلی در حاشیه مراسم معرفی 
رییس جدید سازمان زندان ها درباره دستگیری 
قاضی منصوری گفت: این فرد در رومانی دستگیر 
شده است، اما به دلیل شیوع کرونا، چون هیچ 
نشده  آورده  ایران  به  فعلا  نشده  انجام  پروازی 
است. گفتنی است، بر اساس کیفرخواست قرائت 
غلامرضا  همدستان،  و  طبری  دادگاه  در  شده 
متهم  لواسان  اجرایی  وقت  قاضی  منصوری، 
است به دریافت رشوه به مبلغ ۵۰۰ هزار یورو از 
حسن نجفی، متهم ردیف دوم پرونده که بعد از 
دستگیری طبری به خارج از کشور متواری شده 
است. بر اساس این کیفرخواست، منصوری متهم 

ردیف نهم این پرونده محسوب می شود؛ متهمی 
که با شروع محاکمه طبری نامش بر سر زبان ها 
افتاد و بعد از آن بود که این فرد در فایلی ویدئویی 
مدعی شد، برای درمان از کشور خارج شده و با 
اطلاع از اتهاماتش، برای بازگشت به کشور، حتی 

از راه زمینی اقدام کرده اما شیوع کرونا مانع از 
این کار شده است. اسماعیلی درباره صدور حکم 
این  هم گفت:  مجد«  موسوی  »محمود  اعدام 
متهمین  است.  بوده  و ۹۸  سال ۹۷  در  پرونده 
دیگر را حضور ذهن ندارم. حکم او صادر شده و 

قطعیت پیدا کرده است و توضیح هم دادیم که 
دستگیری ایشان به حادثه تروریستی سردار شهید 
سلیمانی ارتباطی نداشته است. در سنوات قبل به 
لحاظ ارتباطی که با این مجموعه داشته، اطلاعاتی 
از حوزه های پایه و نظامی ما به ویژه در ارتباط 
با وزارت دفاع و نیروی قدس سپاه و همچنین 
تردد های شهید حاج قاسم سلیمانی در سال های 
۹۶ و ۹۷ را هم به سرویس سیاه و هم به سرویس 
موساد می داده است. وی درباره اینکه این فرد با 
کدام یک از سازمان های داخلی در ارتباط بوده 
است، گفت: ارتباطش به لحاظ اینکه بیشتر در 
سوریه بوده و خانواده اش مقیم سوریه هستند، در 
همان کشور با نیرو های جمهوری اسلامی ایران که 
در آنجا حضور داشتند اطلاعاتی را از فعالیت آن ها 
و حوزه فعالیت وزارت دفاع جمع آوری کرده و به 

دشمن می داده است.

تخریب 44 بنای غیر قانونی در بیرجند

بیرجند  آباد شهرستان  امیرآباد و حاجی  در  بنای غیرقانونی   ۴۴
تخریب شد. معاون دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان گفت: 
این اماکن، در راستای تبصره ۲ ماده ۱۰ قانون حفظ کاربری اراضی 

زراعی و باغی و با مجوز و دستور دادستان استان تخریب شد.
احمد قاسمی با اشاره به اخطار ۷۲ ساعته به ساکنان این بنا ها 
در بازدید های انجام شده افزود: برخورد با متخلف با رعایت کامل 
عدالت و بدون هیچ گونه تفاوت گذاری انجام می شود. وی بهترین 
روش برای مقابله با ساخت و ساز های غیر مجاز را اقدام به موقع 
بر  ناظر  دستگاه های  متولیان  به  و  دانست  متولی  دستگاه های 
ساخت و ساز ها هشدار داد که باید به موقع وارد میدان شوند و 
جلوی ساخت و ساز ها غیرقانونی را بگیرند. وی تصریح کرد: از این 

پس به هیچ عنوان از هیچ مدیری عذری پذیرفته نیست.
معاون دادستان عمومی و انقلاب مرکز بیرجند تأکید کرد: عرضه 
هرگونه خدمات از قبیل آب برق و گاز، چه در حوزه شهری و چه 

در حوزه روستایی به بنا های غیرمجاز و غیر قانونی ممنوع است.

کشف 2 انبار مواد غذایی
 احتکار شده در نهبندان

جانشین انتظامی شهرستان نهبندان از کشف ۲ انبار کالای احتکار 
شده در این شهرستان خبر داد. سرهنگ مرادی گفت: با توجه به 
نوسانات بازار برنج در چند هفته اخیر مأموران فرماندهی انتظامی 
شهرستان نهبندان با دریافت اطلاعاتی مبنی بر نگهداری برنج در 

۲ انبار مجزا در این شهرستان موضوع را پیگیری و تحقیقات خود 
را آغاز کردند. وی افزود: مأموران با هماهنگی با مقام قضائی و 
تشکیل تیم مشترک با کارشناسان سازمان صنعت معدن تجارت، 
فردی را که اقدام به احتکار کالا کرده بود دستگیر و در بازرسی از ۲ 
انبار جداگانه وی ۱۰۳ کیسه برنج تقلبی احتکار شده و سایر اقلام 
خوراکی  که به صورت غیر قانونی دپو شده بود کشف کردند. سرهنگ 
مرادی گفت: کارشناسان ارزش اقلام خوراکی احتکار شده را ۵۵۰ 

میلیون ریال برآورد کردند .

جریمه 4۰ میلیون تومان
 قاچاقچی لوازم خانگی

قاچاقچی لوازم خانگی در فردوس به پرداخت ۴۰ میلیون تومان 
فردوس  حکومتی  تعزیرات  اداره  رئیس  شد.  محکوم  جریمه 
ع این شهرستان از یک  گفت: ماموران پاسگاه انتظامی شهید زار
دستگاه وانت، تعدادی اقلام قاچاق شامل ۷ عدد مایکروفر، ۲ عدد 
جاروبرقی، ۴ عدد غذا ساز، ۷ عدد سرخ کن و ۱۰ عدد ساندیچ ساز 
کشف کردند. حسین حسینی افزود: پس از بررسی اسناد و مدارک 
موجود و احراز تخلف، متهمان علاوه بر ضبط کالا های کشف شده 
به پرداخت مبلغ ۴۰ میلیون و ۱۰۰ هزار تومان جزای نقدی در حق 

دولت محکوم شدند.

مهلت دو هوو به قاتل پسر جوان
نیمه شب بیست وسوم شهریور سال ۹۲ صدای تیراندازی از خانه ای 

در خیابان دماوند تهران به گوش رسید و بلافاصله به پلیس گزارش 
شد. به دنبال اعلام این خبر مأموران راهی محل شدند. به گزارش 
ایران، طبق اظهارات همسایه ها، صاحب خانه پسری ۳۳ ساله به نام 
مسعود بود که به تنهایی زندگی می کرد اما همیشه در خانه اش 
میهمانی می گرفت. شب حادثه هم در خانه اش میهمانی بر پا کرده 
بود که ناگهان از داخل خانه او صدای تیراندازی به گوش رسید و 

میهمانان خانه را ترک کردند.
جنایت شبانه : مأموران وارد خانه مسعود شده و با جسد او 
در حالی که تیری به سینه اش خورده بود مواجه شدند. تحقیقات 
از میهمان ها حکایت از این داشت که عامل این تیراندازی پسری 
به نام بهزاد است. متهم ۳۴ ساله پس از جنایت متواری شده بود و در 
نهایت کارآگاهان جنایی موفق شدند متهم فراری را که با شناسنامه 
جعلی در هتلی در شهرستان سرعین اقامت داشت دستگیر کنند. 
به  تحقیقات  در  و  منتقل شد  تهران  به  از دستگیری  بهزاد پس 
جنایتی که مرتکب شده بود اعتراف کرد. او در تحقیقات گفت: مدتی 
بود که با یکی از دوستانم به نام مهدی اختلاف داشتم. درگیری ما 
به قدری بود که یکبار مهدی مرا با ماشین زیر گرفت و تا یک قدمی 
مرگ رفتم. اما به خاطر وساطت دوستانم از مهدی شکایت نکردم، 
ولی قرار شد هزینه های بیمارستان را مهدی پرداخت کند زمانی که از 
او خواستم هزینه ۱۴ میلیون تومانی بیمارستان را بدهد مدام بهانه 
آورد. تا اینکه کلت کمری تهیه کردم و وقتی متوجه شدم مهدی 
آن شب در خانه مسعود میهمان است به سراغش رفتم. تیر اول را 
هوایی شلیک کردم، نمی خواستم کسی را به قتل برسانم. اما چون 
تا به حال اسلحه به دست نگرفته بودم تیر دیگری شلیک کردم که به 

اشتباه به سینه مسعود برخورد کرد.
بود  ازدواج کرده  دوبار  مسعود  پدر  آنجایی که  از  دادگاه:  در 
وی قبل از مرگش به همسر دومش وکالت داده بود تا در رابطه با 
مجازات یا بخشش قاتل پسرش تصمیم بگیرد. بدین ترتیب در این 
پرونده مادر اصلی مسعود و نامادری او به عنوان اولیای دم خواستار 
قصاص مرد جوان شدند. اما با تلاش واحد صلح و سازش دادسرای 
امور جنایی پایتخت، متهم موفق شد از مادر مسعود و نامادری اش 
دو ماه مهلت بگیرد تا شاید بتواند رضایت آنها را جلب کند و بدین 

ترتیب از چوبه دار فاصله گرفت.

 شیرینی نارگیلی
یکی از جذاب ترین شیرینی ها، شیرینی نارگیلی است که می توانیم با رعایت 

نکاتی ساده آن را در خانه درست کنیم.

غ کوچک - پودر نارگیل:  غ: ۴ عدد تخم مر مود لازم:  سفیده تخم مر
۱۲۵ گرم - شکر: ۱ پیمانه سر پر - روغن مایع: ۲۵ گرم یا ۲ قاشق غذاخوری
سرکه یا آب لیمو: ۱ قاشق غذاخوری - پودر پسته برای تزیین: به میزان لازم

طرز تهیه: ۱. داخل ظرف تفلون یا هر ظرف نچسب دیگری  سفیده تخم 
غ را با پودر نارگیل مخلوط کنید و بعد به آن شکر و روغن مایع را اضافه  مر
کنید و خوب هم بزنید تا ترکیب شود.     ۲. ظرف را روی حرارت ملایم 
قرار دهید و با قاشق چوبی مواد را مرتب هم بزنید به صورتی که به مرحله 
جوش نرسد ولی اگر دستمان را روی مواد قرار دهیم دستمان بسوزد.     ۳. 
به این مرحله داغ زدن می گویند و باید با دقت انجام شود. بعد از ۵ تا ۶ 
دقیقه هم زدن مواد ترکیب شده، آن را از روی حرارت برمی داریم و بلافاصله 
سرکه یا آب لیمو را به آن اضافه می کنیم و خوب هم می زنیم. اجازه دهید 
۵ تا ۱۰ دقیقه مواد از حرارت بیفتند و خنک تر شوند.    ۴. سینی فر را با کاغذ 
روغنی بپوشانید و مواد شیرینی را که از حرارت افتاد داخل قیف با ماسوره 
ساده بزرگ بریزید و برای راحتی این کار ماسوره را داخل یک لیوان کشیده 
و بلند قرار دهید و مایه شیرینی را داخل ماسوره بریزید.   ۵. با فشار قیف 
مایه شیرینی ها را با فاصله در سینی فر بچینید و روی آن را با پودر پسته 
تزیین کنید و در فر گرم شده با حرارت ۱۹۰ تا ۲۰۰ درجه سانتی گراد به مدت 
۱۵ تا ۲۰ دقیقه قرار دهید به طوری که یک حاله طلایی رنگ در زیر شیرینی 
مشاهده شود. در این فاصله نباید در فر را باز کرد چون پف شیرینی میخوابد 
شیرینی آماده شده را می توان در ظرف دربسته به مدت یک ماه در یخچال 

نگهداری کنید.

سخنگوی قوه قضاییه خبر داد

 دستگیری قاضی منصوری در رومانی 
دستگیری جاسوس موساد بی ارتباط با ترور شهید سلیمانی بوده است

هنر در خانه 

ســالروز شــهادت شــهیدان محســن شهپر، 
ــینی را  ــود حس ــش و محم ــا زحمتک رض

گرامــی مــی داریــم. 

خوانندگان عزیز می توانند نظرات و پیشنهادات 
خود را در مورد مطالب این صفحه با ذکر تیتر 
مطلب به شماره 3۰۰۰765۰۰۰9996 پیامک 

یا به شماره ۰938222۰77۰  تلگرام نمایند.
@emroozkhj :آدرس کانال روزنامه

تخریب 44 بنای غیر مجاز در بیرجند حوادث
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۱۱۴ میلیــارد تومــان بــرای توســعه شــهر درح پیــش بینــی 
شــده اســت

ــند  ــق س ــان جنوبی گفت:طب ــداد خراس ــه ام ــرکل کمیت مدی
توســعه درح طــی پنــج ســال ۱۱۴ میلیــارد تومــان از منابــع 
کمیتــه امــداد و ۱۳۷ میلیــارد تومــان تســهیلات کــم بهــره 

بــرای توســعه ایــن شــهر پیــش بینــی شــده اســت. 
رضــا ســلم آبادی صبــح شــنبه در آئیــن انعقــاد تفاهم نامــه 
ــند  ــون س ــداد پیرام ــه ام ــاورزی و کمیت ــاد کش ــن جه بی
توســعه بخــش درح شهرســتان سربیشــه اظهــار کــرد: 
ــت  ــد رحمــت و برک ــای امســال نوی ــا بارندگی ه ــد ب خداون

را بــه روســتاهای خراســان جنوبی داده اســت.
وی بــا اشــاره بــه اینکــه شــوق و شــور زراعــت و کشــاورزی 
بــا ایــن بارندگی هــا در بیــن کشــاورزان اســتان بــه وجــود 
آمــده اســت، بیان کــرد: ۳۴ درصــد از اقتصــاد اســتان 
ــم در  ــه مه ــک مؤلف ــه ی ــت ک ــاورزی اس ــه کش ــته ب وابس

توســعه محســوب می شــود.
۶۰ درصد خدمات کمیته امداد در مناطق 

روستایی 
ــه  ــات کمیت ــد خدم ــه ۶۰ درص ــان اینک ــا بی ــلم آبادی ب س
اســت،  روســتایی  مناطــق  در  خراســان جنوبی  امــداد 
ــه  ــا جامع ــداد ب ــات ام ــد خدم ــدود ۸۰ درص ــه داد: ح ادام

هــدف کشــاورزی و دامــداری ارتبــاط دارد.

از پنــج هــزار مســکن  ایــن نکتــه کــه  بیــان  بــا  وی 
ســاخته شــده بــرای محرومــان توســط کمیتــه امــداد 
در  مســکن   ۳۰۰ و  هــزار  چهــار  تعــداد  خراســان جنوبی 
مناطــق روســتایی و وابســته بــه جامعــه دامــداری و 
کشــاورزی ســاخته شــده اســت، افــزود: در حــوزه تأمیــن 
معیشــت و هزینــه تحصیلــی نیــز بیشــتر خدمــت بــه 

می گیــرد. صــورت  روســتایی  جامعــه 
مدیــرکل کمیتــه امــداد خراســان جنوبی بــا بیــان اینکــه بــا 
ــتا و  ــی روس ــه در روز مل ــورت گرفت ــم ص ــه تفاه ــه ب توج
عشــایر در ســال گذشــته، کمیتــه امــداد معیــن محرومیــت 
زدایــی از درح تعییــن شــد، گفــت: در اجــرای ســند توســعه 

درح طــی پنــج ســال ۱۱۴ میلیــارد تومــان از منابــع کمیتــه 
ــرای  ــره ب ــارد تومــان تســهیلات کــم به امــداد و ۱۳۷ میلی

توســعه ایــن شــهر هزینــه خواهــد شــد.

۲۳ پروژه در سال جاری برای درح
 تعریف شده است

ســلم آبادی بــا اشــاره بــه اینکــه بــر اســاس انعقــاد قــرارداد 
ــتای  ــاری در راس ــال ج ــرای س ــی ب ــتگاه های اجرای ــا دس ب
پروژه هــای توســعه درح ۲۲ میلیــارد تومــان ســهم کمیتــه 
امــداد و ۲۲ میلیــارد تومــان نیــز ســهم دســتگاه های 
ــرای درح  ــال ب ــروژه را امس ــزود: ۲۳ پ ــت، اف ــی اس اجرای
ــه  تعریــف کردیــم کــه از ایــن تعــداد دو پــروژه مربوطــه ب

حــوزه کشــاورزی اســت.
ــه دو پــروژه اســتخر ذخیــره آب و احیــای  ــا اشــاره ب وی ب
قنــات در تفاهــم بــا جهــاد کشــاورزی بــرای درح بیــان کــرد: 
ــن  ــرای ای ــاورزی در اج ــاد کش ــداد و جه ــه ام ــهم کمیت س

ــت. ــد اس ــا ۵۰ درص پروژه ه
شــد:  یــادآور  خراســان جنوبی  امــداد  مدیــرکل کمیتــه 
بی شــک اجــرای ایــن پروژه هــا در منطقــه درح منجــر 
ــخت کوش در آن  ــردم س ــدگاری م ــتغال زایی و مان ــه اش ب
ــز  ــیار حائ ــا بس ــرای م ــه ب ــد ک ــد ش ــرزی خواه ــه م منطق

ــر ــت./ مه ــت اس اهمی

هفت میلیون و ۱۵۰ هزار بسته معیشتی در رزمایش 
کمک مومنانه بین نیازمندان و اقشار آسیب دیده از 

کرونا در کشور توزیع شده است.
رئیس سازمان بسیج سازندگی کشور در همایش آیین 
رسم هجرت و تجلیل از جهادگران عرصه کمک مومنانه 
و مبارزه با بیماری کرونا در بیرجند  گفت: از این تعداد 
، چهار میلیون بسته با همت مردم تهیه شده است. 
تومان  میلیارد  تاکنون ۴۰۰  افزود:  زهرایی  سرهنگ 
کمک مردمی در اجرای این رزمایش ساماندهی شده 
است، اما پیش بینی شده هدایای مردم به ۸۰۰ میلیارد 

تومان هم برسد.
وی  با بیان اینکه هر جا نظام تهدید می شود، بسیج 
گفت:  می سازد،  فرصت  تهدید ها  از  و  دارد  حضور 
جهادگران در حوادث طبیعی نیازمند ابلاغ نیستند 
بلکه همواره در خط مقدم حضور دارند و تاکنون در 
عرصه های مختلف اجتماعی از جمله مقابله با کرونا 
عمرانی  امور  هماهنگی  معاون  درخشیدند.  خوش 
استاندار خراسان جنوبی  نیز در این مراسم با اینکه 
بزودی خراسان جنوبی به یک استان نمونه اقتصادی 
و اجتماعی در سطح کشور تبدیل خواهد شد، گفت: 
امسال هزار و ۲۰۰ میلیارد تومان اعتبار در جهت جهش 
اقتصادی برای ۷۵ طرح در استان تعریف شده است. 

میرجعفریان با اشاره به اینکه ۲۴۰ واحد آسیب دیده از 
سیل با کمک دولت و گروه های جهادی بازسازی شد، 
افزود: همچنین در راستای احیای قنوات و پروژه های 
آبخیز داری گام های بزرگی برداشته شده است. وی با 
اشاره به سفر معاون رئیس جمهور به خراسان جنوبی 
راستای  در  هایی  نامه  تفاهم  سفر  این  طی  گفت: 

اشتغالزایی و محرومیت زدایی در استان منعقد شد.
فرمانده سپاه انصار الرضا )علیه اسلام( خراسان جنوبی 
هم با بیان اینکه جهش تولید در محصولات کشاورزی 
و توجه به شعار سال جاری از اولویت های گروه جهادی 
در استان است، گفت: گروه های جهادی طی چهارماه 

دانشگاه  با  از همکاری  اعم  عرصه  در چند  گذشته 
علوم پزشکی در ۱۰ حوزه، کمک به ناجا ، فرمانداری ها 
و استانداری در پایش روستاها ، گند زدایی اماکن 
عمومی به صورت شبانه روزی فعالیت داشتند. سردار 
قاسمی با اشاره به اجرای طرح کمک مؤمنانه در کشور، 
میلیون  نیم  و  سه  رزمایش  این  راستای  در  افزود: 
خانوار شناسایی شدند که مددجوی نهاد های حمایتی 
نیستند، اما معیشت شأن دچار آسیب شده و با سیلی 

صورتشان را سرخ نگه داشته اند.
عرصه کمک  جهادگران  از  همایش   این  پایان  در 

مومنانه و مبارزه با بیماری کرونا  قدردانی شد.

خراسان جنوبی: امداد  کمیته  مدیرکل 

۱۱۴ میلیارد تومان برای توسعه
 بخش درح پیش بینی شده است

توزیع 7 میلیون بسته معیشتی
 در رزمایش کمک مؤمنانه

استفاده از فرمول پروبیوتیکی
 برای مقابله با کووید ۱۹

دانشگاه هنگ  دانشمندان  توسط  پروبیوتیک  فرمول 
گنگ به عنوان شیوه جدید مقابله با بیماری کووید ۱۹ 
توسعه داده شده است. »فرانسیس چان«، سرپرست تیم 
تحقیق، در این باره می گوید: »سلامت روده بر سیستم 
ایمنی بدن تأثیر دارد. ما باید ترکیب باکتری های روده 
را که به حفظ قدرت دفاعی ما کمک می کند شناسایی 
نمائیم. ما می توانیم برای تقویت ایمنی بدن در برابر 
عفونت های ویروسی و باکتریایی، میکروبیوم های روده 

را تعدیل کنیم. این روند، راهکار جدیدی در مقابله کووید 
۱۹ خواهد بود.«

محققان دانشگاه از ماه فوریه تا مارس، نمونه مدفوع 
۱۵ بیمار کووید ۱۹ را جمع آوری کردند. نتایج نشان داد 
دیسبیوز روده شدید در بیماران وجود داشت. دیسبوز 
و  خوب  باکتری های  در  تعادل  عدم  معنای  به  روده 
بد روده است. باکتری های خوب در آنها از بین رفته 
درحالیکه سایر پاتوژن ها در روده بیماران در حال افزایش 
است. سپس تیم تحقیق، داده های مربوط به میکروبیوم 
روده ۱۵۰ بیمار کووید ۱۹ و ۱۵۰۰ فرد سالم را جمع آوری 
کردند. با استفاده از تجزیه و تحلیل داده ها، تیم تحقیق 
موفق به تهیه یک فرمول پروبیوتیک شد که دیسبیوز 
روده ناشی از عفونت کووید ۱۹ را هدف قرار می دهد. 
باکتری های خوبی هستند  محققان در حال مطالعه 
که ارتباط نزدیکی با سیستم ایمنی ما دارد و درصدد 
یافتن راه حل های برای محدودکردن تهدید ناشی از 
کروناویروس جدید بر سلامت ما هستند. محققان قصد 
دارند این فرمول را به مکمل پروبیوتیک که قابل افزودن 

به رژیم غذایی باشد تبدیل نمایند.

۴5 درصد مبتلایان به کرونا
 فاقد علامت هستند

محققان با تجزیه و تحلیل اطلاعات موجود در خصوص 
بیماری کووید ۱۹ )کرونا( دریافتند، حدود ۴۵ درصد از 
افرادی که به این بیماری مبتلا می شوند، فاقد علایم 
با  بیماری کووید ۱۹، مقابله  هستند. شیوع خاموش 
این بیماری را به یک چالش جدی بدل کرده است و 
این تحقیقات اهمیت انجام آزمایش های تشخیصی 
وسیع و ردگیری ارتباطات افراد آلوده به ویروس را برای 

جلوگیری از شیوع بیماری نشان می دهد.
در  واقع  اسکریپس  تحقیقات  موسسه  مطالعات  در 
آمریکا، نتایج مطالعات علمی، آزمایشات بالینی و اخبار 
معتبر از سراسر جهان گردآوری شد و توسط متخصصان 
مورد تجزیه و تحلیل قرار گرفت. در نتیجه این مطالعه 
مشخص شد تمام این داده ها نشان دهنده این واقعیت 
بسیار مهم هستند که بخش بسیار بزرگی از افراد مبتلا به 
بیماری کووید ۱۹ فاقد علایم ظاهری هستند. برای مثال 
از بین ۳ هزار زندانی در چهار ایالت آمریکا که جواب 
آزمایش ویروس کرونا در آن ها مثبت بوده است، حدود 

۹۶ درصد آن ها فاقد علایم ظاهری بودند.
همچنین بر اساس نتایج این تحقیقات، افراد مبتلا 
امکان  هستند،  ظاهری  علایم  فاقد  ۱۹ که  به کووید 
انتقال بیماری را برای مدت بیش از ۱۴ روز دارند. حجم 
ویروسی افراد دارای علایم و افراد فاقد علایم کووید۱۹ 
تقریبا یکسان است، اما هنوز مشخص نیست که قابلیت 
انتقال ویروس در این دو گروه از افراد مبتلا به کووید ۱۹ 

تا چه میزان به هم شبیه است.
بی خطر  معنای  به  علایم  نداشتن  محققان  به گفته 

بودن بیماری برای این افراد نیست. در واقع با اسکن 
۷۶ بیمار فاقد علایم مشخص شد، ۵۴ درصد از آن ها 
دچار آسیب های ریوی جدی هستند که احتمالا ناشی 
از آلودگی به ویروس کرونا است. با وجود این انجام 
آزمایش های بیشتر برای تعیین شدت و وسعت این 

نوع آسیب ها ضروری است.

یافته پژوهشی محقق ایرانی دانشگاه 
آمریکا؛ کروناویروس دارای یک الگوی 

فصلی است
تحقیق جدید نشان می دهد کروناویروس جدید همانند 

ویروس آنفلوانزا از یک الگوی فصلی پیروی می کند.
دانشمندان دریافتند تمامی شهرها و مناطق دچار شیوع 
گسترده کووید ۱۹ دارای اقلیم زمستانی با میانگین دما 
۵ تا ۱۱ درجه سانتیگراد و میانگین رطوبت ۴۷ تا ۷۹ 

درصد بودند و در عرض جغرافیایی ۳۰ تا ۵۰ قرار دارند.
این مناطق شامل ووهان چین، کره جنوبی، ژاپن، ایران، 

شمال ایتالیا، سیاتل آمریکا و شمال کالیفرنیا است.

و همچنین  آمریکا  میانی  ایالات  داد  نشان  یافته ها 
منطقه نیواینگلند بیشتر در معرض این ریسک قرار دارند.
دکتر »محمد سجادی«، سرپرست تیم تحقیق از دانشگاه 
مریلند، در این باره می گوید: »براساس اسناد و شواهد 
موجود به نظر می رسد که ویروس دوره سخت تری در 

بین مردم ساکن اقلیم گرم و گرمسیری دارد.«
به گفته محققان، این تحقیق گسترده تعیین می کند که 
الگوسازی آب و هوا می تواند احتمال گسترش کووید 
امکان پیش  بدین طریق،  و  نماید  بینی  را پیش   ۱۹
بینی مناطقی که در معرض ریسک بالاتر گسترش این 

ویروس در اینده نزدیک هستند وجود دارد.

۴5 درصد مبتلایان به کرونا فاقد علامت هستند اخبار علمی



6
توئیتر سیاسیون

احمدامیرآبادی فراهانی عضو هیأت رئیسه مجلس شورای اسلامی در برنامه دستخط گفت : مجلس دارد خودش را پیدا می کند 
و هفته آینده هم که کمیسیون ها شکل بگیرد، طرح و لوایحی که دولت داده و طرح هایی که نماینده ها نوشته اند، به کمیسیون ها 
می رود. در هیئت رئیسه تمام تلاش ما بر این است که آن چه که الان مشکلات اساسی مردم است و می توان با همکاری دولت 
به آن ها بیشتر بپردازیم، آن ها را مدنظر قرار می دهیم. نکته بعدی هم بحث نظارت است. تلاش این مجلس در این است که 
نظارت را بیشتر تقویت کند و احتمالاً یکی از برنامه هایی که در هیئت رئیسه بحث می کنیم و ان شاا... جمع بندی خوبی داشته 
باشیم و نظر دکتر قالیباف هم بر این است، این است که نهاد مجلس سفر های استانی از باب نظارت داشته باشد. با نظر رئیس 
مجلس هیئتی شکل می گیرد و خودشان هم حضور دارند؛ یک حالت نظارت ستادی است. بخش عمده وظیفه مجلس نظارت 
بر اجرای قانون است. نمی توان در تهران نشست و گفت: فلان پروژه که در بودجه تصویب شده در استان چگونه اجرایی می شود یا 
مشکل مردم در استان های مختلف چیست؟ چون یکی از مشکلات اساسی در دوره های گذشته این بود که یک نماینده که وارد 
مجلس می شود، همواره دنبال حل مشکل حوزه انتخابیه خودش است. یکی از دلایل اصلی این است که می خواهد دوره بعدی 
رأی بیاورد. یعنی همش هم برای رضای خدا نیست، برای مردم هم نیست. مجبور است با وزیر کنار بیاید. وقتی با وزیر کنار می آید 
سوال، تحقیق و تفحص، استیضاح کنار می رود. فکر می کنم با برنامه ریزی که شخص آقای قالیباف و هیئت رئیسه مجلس دارد، 

اعضای اگر پیگیری شود به نظرم مجلس به جایگاه اصلی خود بازخواهد گشت. چند تا از مشاورین ایشان  از  برخی  و 
کند، هیئت رئیسه هستند و خودشان نظارت دارند تا سفر ها آغاز شود. مجلس می خواهد نظارت  تقویت  را 
هنگی چون به حد کافی قانون داریم؛ مگر ضرورتی برای قانون پیش بیاید، کما اینکه الان هم شورای  هما
می کنند. من سران قوا خیلی قوانین را تعلیق می کنند یا قوانین جدید برای یک سال و دو سال تصویب 
نیاز به نظارت فکر می کنم مشکل قانونگذاری نداریم، به اندازه کافی قانون داریم. مسئله اجرا است. اجرا هم 

ایران دارد. در مجلس مشکل نظارت داشتیم. برای نظارت نماینده باید احساس کند نماینده کل ملت 
است. یکی هم بحث دخالت در عزل و نصب ها است که آن بحث اجرا را بیان کردید، 

من فکر می کنم هر چه نماینده های مجلس در عزل و نصب ها دخالت کنند، قطعاً در 
نظارت با مشکل برمی خورند. وقتی یک مدیرکلی را به وزیر معرفی می کنید که در استان 

بکارگیری شود قطعاً نمی توانید روی مدیرکل خوب نظارت کنید.

محمد مهدی زاهدی، عضو کمیسیون آموزش مجلس شورای اسلامی با اشاره به اینکه حذف قانون کنکور در سال 87 مطرح شد، گفت: 
باندهای مافیایی با درآمد بالای 10 هزار میلیارد در سال در درون آموزش و پرورش نفوذ می کنند. مشکلی با مجلس ندارند و در مجلس قانون 
حذف کنکور تصویب شده است و مجلس محکم است. مشکل ما این است که مثلا گفته ایم آزمون استاندارد در سه سال آخر دبیرستان برگزار 
شود اما آموزش و پرورش در 12 سال گذشته فقط آزمون های یک مقطع تحصیلی را استاندارد کرده است که همان پا یه دوازدهم است. 

پرورش نمی توانست در طول 12 سال گذشته آزمون استاندارد برگزار کند ؟ بارها وزیر را خواسته ایم که پاسخگو باشد. مرتب آیا آموزش و 
می گویند چشم و نه نگفته اند اما نتیجه اش همین است که می بینید . آیا هر روز می توانیم وزیر را استیضاح کنیم؟ آیا 
به مصلحت است هر روز یک وزیر را استیضاح کنیم؟ باید یک تعاملی میان آموزش و پرورش و نهادهای بیرونی که 
شورای عالی انقلاب فرهنگی و کمیسیون آموزش مجلس در راس آن هستند برقرار شود. اما باز هم کافی نیست. 
وزارت ارتباطات باید پای کار بیاید یا قوه قضائیه هم این مافیاها را شناسایی و با آنها برخورد کند. وی با اشاره به 
سند 2030 گفت: چند سال قبل این بحث در همین برنامه پرسشگر مطرح شد. وزیر نقش مهمی دارد و 
وقتی دنبال سند 2030 می رود و امضا می کند و 70 کارگروه تشکیل می دهد و برخی مسئولان از شورای 
عالی آموزش و پرورش عضو کارگروه ها می شوند که روی سند 2030 کار کنند ، آن وقت انتظار دارید آنها 

اولویت را به سندتحول بدهند؟ کلی چالش برای حل مسئله داشتیم که در نهایت رهبری وارد شدند.

مجید تخت روانچی، نماینده ایران در پاسخ به گزارش دبیرکل سازمان ملل متحد 
انجام  برای  لازم  دانش  و  تخصص  ظرفیت،  فاقد  ملل  سازمان  دبیرخانه   : گفت 
آب  در  توقیفی)  اسلحه های  از  برخی  است.  حساس  و  پیچیده  تحقیق  چنین 
های یمن( که مورد بررسی قرار گرفته اند، تایید نشده است که ساخت ایران باشد. 
قاطعانه  را  آمریکایی ها  توسط  شده  ضبط  تسلیحات  ایرانی  منشا  ادعای  ایران 

ادعاهای  بر  تکیه  با  را  خود  یافته های  گزارش  این  می کند.  ت رد  لا یا ا
متحده  ایالات  حقیقت،  در  است.  کرده  گذاری  پایه  ر متحده،  د
ادعاهای  چنین  نتیجه گیری  است.  نشسته  راننده  بی صندلی 
متحدان  و  متحده  ایالات  زیرا  نیست  آور  تعجب  آن اساس 

و  گمراه کننده  اطلاعات  درمورد  طولانی  سابقه  دارای 
ایرانی«  »منشا  که  حالی  در  هستند.  ایران هراسی 

اسلحه های ذکر شده در این گزارش یک سفسطه است، 
منشا تسلیحات پیشرفته که توسط ایالات متحده 
آمریکا به منطقه ما ریخته می شود و متحدان آن، 

کشتار و آزار مردم بی گناه کاملا مشهود است.

عباس سلیمی نمین فعال سیاسی اصولگرا گفت : اگر انقلاب نمی شد ما هرگز به پیشرفت امروز نمی رسیدیم. کارنامه جمهوری اسلامی در 
تامین نیازهای جامعه مثبت است. آمریکایی کشی مجاهدین خلق پیش از انقلاب ربطی به روند انقلاب ندارد. شهید بهشتی، آمریکایی ها 
و اسرائیلی ها را از هتل به فرودگاه می برد تا کسی به آنها تعرض نکند. انقلاب اسلامی، مبارزه مسلحانه را تخطئه می کرد. آقای ابراهیم یزدی 
از سفیر آمریکا پرسیده چرا شما دنبال تجزیه طلبی در ایران هستید؟ موضع تند آقای ابراهیم یزدی در قبال عملکرد آمریکا در بحران کردستان 
هرگز به اطلاع جامعه نرسید. ریشه بسیاری از گروهک ها در آمریکا بود. چرا دانشجویان سفارت شوروی، فرانسه و انگلیس را اشغال نکردند؟ 
چون در مطالعات میدانی به این جمع بندی رسیدند که سفارت آمریکا پشت سر بسیاری از تحرکات است. اولین جنبش دانشجویی در زمان 
رضاخان و در آلمان شروع شد. غیر از مسعود رجوی بچه های فداییان خلق هم به جلسات قرآن منزل ما می آمدند. داماد ما رئیس انجمن 
حجتیه مشهد بود. از طریق دامادمان وارد انجمن حجتیه شدم. آقای مادرشاهی به منزل ما می آمد. در انجمن حجتیه کاری به نام گشت 
داشتیم که کارش محل یابی بهاییان بود. تحت تاثیر دکتر شریعتی با مسائل سیاسی آشنا شدم و بعد آیت ا... خامنه ای را در مسجد کرامت 
شناختم. آقای حلبی در مشهد صراحتاً علیه آیت ا... خامنه ای صحبت کرد. ظاهراً بین آقای صالحی و آیت ا... خامنه ای ارتباطی وجود داشت. 
نوار مهدی رضایی را مرتب گوش می دادم و گریه می کردم. همه بچه های دانشجو در خارج از کشور تحت تاثیر مجاهدین خلق بودند. آقای 
رضا رئیس طوسی نماینده سازمان مجاهدین خلق در انگلیس بود. ما خیلی به مجاهدین خلق دلبسته بودیم. نگاهم به حرکت مسلحانه 

ین مجاهدین خلق مثبت بود. آقای آشوری ارتباط خیلی گسترده ای با بچه های مجاهدین خلق داشت. سال 57 آرم  هد مجا
مجاهدین خلق را از ساختمان کنسولگری ایران در انگلیس آویزان کردم. آدم نمی تواند بگوید آموزه های انجمن حجتیه، 
مند خلق و... در ذهن رسوب نکرده است. یک سری مسائل اعتقادی ام را از انجمن حجتیه گرفتم. عمادالدین باقی  ر کا

من در دفتر سیاسی سپاه بود. مرحوم فاکر دفتر سیاسی سپاه را معلق کرد. آقای فاکر به کارهای سیاسی 
سپاه بدبین بود. در کیهان هوایی با آقای ری شهری آشنا شدم. در مورد آیت ا... مهدوی کنی طنز نوشتم 
که به آقای ری شهری انتقاد کرده بود. سعید امامی را نمی شناختم اما یک بار درگیری تلفنی داشتیم. 

سخت گیری هایی که به خودم تحمیل کردم خیلی سازنده نبود. از زندگی لذت نبردم.

محمدمهدی زاهدی، نماینده مردم کرمان در مجلس شورای اسلامی، در توییتر خود نوشت؛ »پیشنهاد 
دارم نام یکی از »خیابان های تهران«، در اعتراض به نظام سرمایه داری و نژادپرستی غرب به اسم »جورج 
فلوید« نامگذاری شود. امروز »جمهوری اسلامی ایران«، نقطه امید ملت ها برای مبارزه با »استبداد 
داخلی« و »استعمار خارجی« است.« این اظهارات زاهدی واکنش های زیادی را در فضای مجازی در 
پی داشت. حشمت ا... فلاحت پیشه، رئیس کمیسیون امنیت ملی در مجلس دهم، در این باره گفت: 
مردم ایران از دوران باستان مخالف تبعیض نژادی بودند، بعد انقلاب اسلامی تفکر ایرانی- اسلامی 
خیلی جدی تر شکل گرفت و هرگونه تبعیض نژادی رد شد. ماندلا ایران را در مبارزه با تبعیض نژادی 
یکی از کانون های مدافع خود می دانست و پس از آن که در جنبش مبارزه با  نژادپرستی پیروز شد، 
بارها به ایران سفر کرد.  می توان کارهای دیگری در خصوص برابری انسان ها انجام گیرد، بدون اینکه 
اسم شخص خاصی برده شود. با توجه به اینکه در رابطه با پیشینه و سابقه جورج فلوید مباحثی مطرح 
شده است باید در این رابطه دست به عصا و با احتیاط حرکت کرد. ما کشوری هستیم که دراین زمینه 
پیشتاز بودیم و یک کار عجولانه می تواند، نتایج بدی را به دنبال دشته باشد ضمن اینکه مسائلی روشنی 

مشخص  او  سابقه  نیست. خیابان های شهر مزین به نام سرداران و رزمندگان گمنام و از 
برای مملکت جانفشانی کردند هرگونه نام گذاری که مقایسه را به نامی است که 
داشته  دنبال  باشد، آسیب زدن به سنن تاریخی کشور است. اگر مطالبی که به 
جورج فلوید مطرح می شود و اگر او، فردی با چنین پیشینه ای در مورد پیشینه 
فضای  در  مجازی منتشر شده باشد، مطرح کردن اسمش دور از ذهن که 

است. ما مخالف تبعیض نژادی هستیم. در شرایطی که 
ترامپ از ایرانی ها به عنوان کسانی که در جنبش 
حضور دارند، یاد می کند نباید کاری صورت داد که 
ناشی از سهل انگاری باشد. حتما باید داده های 

لازم به دست بیاید و بعد اقدامی صورت گیرد.

برایان هوک که با شبکه خبری »العربیه« مصاحبه می کرد گفت آمریکا در تلاش 
برای قطع کمک مالی ایران به حوثی های یمن )انصارا...( است. آمریکا از نتایج 
تحریم های اعمال شده علیه ایران خرسند است. وی مدعی شد که سیاست آمریکا 
علیه ایران به تضعیف این کشور منجر شده و روی حمایتش از حزب ا...تأثیر گذاشته 
است.  برایان هوک در بخش دیگری از سخنانش درباره لبنان اظهارنظر کرد و مدعی 
مقام  این  است.  این کشور  اقتصادی«  »فروپاشی  مقصر  لبنان  حزب ا...  شد که 
آمریکایی درباره اقدامات کشورش علیه گروه انصارا... هم گفت: »آمریکا نمی خواهد 
شاهد نسخه دیگری از حزب ا... در مرزهای عربستان سعودی باشد.« برایان هوک 

ن درباره تلاش های آمریکا برای تمدید تحریم های تسلیحاتی علیه  ا یر ا
گفت: »در این باره خوش بین هستیم و با متحدان خود برای 
تمدید این تحریم ها در شورای امنیت همکاری می کنیم.« 
وی در ادامه مدعی شد: »دونالد ترامپ آماده مذاکره با رژیم 
ایران است و مایک پمپئو شرایط این مذاکره را مشخص 
کرده است.« او گفت راهبرد آمریکا در قبال ایران بر سه محور 

تحریم، منزوی سازی و بازدارندگی نظامی استوار 
است.

گفتـه می شود
* گفته می شود یک مقام آگاه در سازمان اطلاعات سپاه، 
اعلام  و  تکذیب  را  اکبر طبری  اعترافات  به  مربوط  شایعات 
اکبر  اتهامات  به  رسیدگی  دادگاه  برگزاری  با  همزمان  کرده 
طبری معاون اجرایی سابق قوه قضائیه، اخباری تحت عنوان 
اعترافات علیه مسئولین سابق یا فعلی دستگاه قضا در حال 
تاکید  این دست  از  انتشار است، که ضمن تکذیب مواردی 
میشود پخش اینگونه شایعات قطعا با هدف انحراف و اخلال 
در رسیدگی به اصل اتهامات اکبر طبری صورت گرفته و قصد 
عاملین به حاشیه راندن دادگاه است. به منتشر کنندگان این 
شایعات و افرادی که موجبات تشویش اذهان عمومی را فراهم 
می آورند هشدار داده می شود و در صورت ادامه قطعا برخورد 

لازم صورت خواهد گرفت.
ترامپ،  دونالد  که  نوشته  فارن پالیسی  شود  می  گفته   *
از  قبل  برجام  کار  یکسره کردن  برای  آمریکا،  رئیس جمهور 

انتخابات ریاست جمهوری ماه نوامبر عجله دارد.
* گفته می شودجان بولتون، مشاور امنیت ملی سابق آمریکا، 
در کتابی افشاگرانه که قرار است به زودی چاپ شود گفته 
تنها دغدغه رئیس جمهور فعلی آمریکا پیروزی در انتخابات 

ریاست جمهوری بوده است.
* گفته می شود کالا های ایرانی تا حدود 25 تا 30 درصد و 
کالا های خارجی که عمدتا قاچاقی وارد شدند تا 100 درصد افزایش 
قیمت داشته است. مشاهدات میدانی نشان می دهد، قیمت 
یخچال و فریز سایدبای ساید ایرانی حدودا بین 15 تا 21 میلیون 
تومان و کالای خارجی از 25 تا 85 میلیون تومان است. یکی 
از مغازه داران می گوید، نمایندگی یک شرکت خارجی  یخچال و 

فریزر سایدبای ساید 300 میلیون تومانی هم می فروشد! 
* گفته می شود یک فرمانده انتظامی اعلام کرده برخی از افراد 
در فضای مجازی و حقیقی اقدام به واگذاری امتیاز خودرو های 
قرعه کشی شده در ازای دریافت مبالغی از 10 میلیون تا 20 
با  افراد  این  شناسایی  به  نسبت  تومان کرده اند که  میلیون 
شیوه ها و شگرد های پلیسی اقدام شد. با ورود پلیس، افراد 
متخلف دستگیر شده اند که برای آنان پرونده ای تشکیل شده و 

در حال رسیدگی است. 
* گفته می شود به دنبال مقابله با شیوع کرونا و پس از پیک 
اولیه بیماری و اعلام کنترل آن در ترکیه، این کشور اعلام کرد 
که تمامی مرز های خود بجز مرز های ایران را بازگشایی کرده 
است. تمامی افراد وارد شده به ترکیه معاینه خواهند شد و 
 PCR اگر کسی نشانه های بیماری را داشته باشد، مورد تست

قرار خواهد گرفت. 
رقابتی  نماینده در خصوص فعالیت  یک  گفته می شود   *
نمایندگان مجلس یازدهم در توییتر و فضای مجازی گفته 
متاسفانه این جو وجود دارد و باید فرصت داده شود. نمایندگان 
متوجه خواهند شد که فعالیت شان در فضای مجازی تبلیغاتی 
نیست بلکه ضد تبلیغ است. نباید هم چنان در فضای انتخابات 
بمانیم، برخی می خواهند برای مردم خودی نشان دهند در 
صورتی که باید کارشناسانه صحبت شود. باید از تریبون مجلس 
برای ملت درست استفاده شود، زیرا در غیر این صورت، روسیاه 
می شویم. نماینده موظف است از پشت تریبون مجلس و از 
خانه ملت از حق مردم به صورت اصولی و کارشناسی، دفاع کند. 
کسانی که در فضای مجازی جوگیر شدند البته بعد از مدتی 

متوجه اشتباه خود می شوند. 
* گفته می شود منابع خبری از تلاش آمریکا برای صدور 
قطعنامه ای علیه ایران از طریق نشست روز دوشنبه شورای 

حکام آژانس بین المللی انرژی اتمی خبر داده اند. 
* گفته می شود دولت های آمریکا و عراق در بیانیه مشترکی 
در پی آغاز مذاکرات استراتژیک میان دو کشور از توافق برای 
کاهش حضور نظامی واشنگتن در عراق ظرف چند ماه آینده 

خبر دادند. 

به اندازه کافی قانون داریم

درآمد 10 هزار میلیاردی مافیا در آموزش و پرورش

ادعای آمریکا درباره
سلاح های توقیف شده را رد می کنیم

در رابطه با جورج فلوید باید دست به عصا حرکت کرد

حزب ا... مقصر »فروپاشی اقتصادی« لبنان در مورد آیت ا... مهدوی کنی طنز نوشتم
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موضوع واگذاری زمین به صنوف آلاینده بیرجند که 
مدتهاست در بین دستگاه های مرتبط در کش و قوس 
است موجب شد تا روز گذشته تعدادی از خریدارن 
زمین خریداری کرده  اند مقابل شهرداری و شورای شهر 
بیرجند تجمع کنند. به گزارش امروز خراسان جنوبی 
مدتها قبل مزایده ای در خصوص واگذاری اراضی صنوف 
آلاینده توسط یک شرکت تعاونی برگزار می شود که با 
توجه به اشکالات وارده به  مزایده و لحاظ نشدن حقوق 
شهروندان و شهرداری کمیسیون معاملات شهرداری 
بیرجند مزایده را ابطال و به دنبال آن سایر دستگاه های 

نظارتی بر ابطال آن صحه گذاشتند.
جمعی از صاحبان صنوف روز گذشته در اعتراض به 
بلاتکلیفی موضوع انتقال صنوف آلاینده به خارج از 
شهر و متضرر شدنشان در این زمینه در مقابل شهرداری 

بیرجند تجمع کردند.
معترضین در ادامه به مقابل ورودی ساختمان شورای 
حضور  با  ای  جلسه  سپس  و  شدند  هدایت  شهر 
نمایندگان آنان و اعضای شورا و نمایندگان شهرداری در 

سالن جلسات شورای شهر برگزارشد.
در این جلسه ابتدا چندتن از روسای اتحادیه های 
مختلف صنفی و نمایندگان اصناف مطالبات خود 

را بیان کردند.
از برگزاری مزایده اراضی صنوف آلاینده و اعلام  آنها 
ابطال آن بعد از گذشت ۱۱ ماه، عدم پاسخگویی شفاف 
شورا و شهرداری و تعاونی مربوطه در این خصوص، 
بلوکه شدن پول اخذ شده از صنوف متقاضی زمین 
به  اراضی  برای  پیدا شدن معارض  توسط شهرداری، 
مزایده گذاشته شده از سوی شهرداری، اخذ عوارض از 
صنوف برای زمینهایی که هنوز تحویل نگرفته اند، عدم 
حمایت شهرداری از صنوف که برای انتقال به خارج از 
شهر همکاری دارند و... گلایه کردند و خواستار رسیدگی 

به مطالباتشان شدند.
علیزاده رئیس اتاق اصناف استان هم با بیان اینکه 
هدف اصناف از حضور در شهرداری ایجاد مشکل نیست 
واز روی درد و ناچاری است،  گفت: با توجه به مشکلات 
ناشی از کرونا که به سایر مشکلات اصناف افزوده شده، 
از شورا و شهرداری درخواست پیگیری و رفع مسائل 

صنوف آلاینده را داریم.
مدیر عامل تعاونی صنوف آلاینده نیز با انتقاد از شورا و 
شهرداری، گفت: شورا و شهرداری مشکل را گردن اعضا و 
شهردار قبلی می اندازند حال آنکه مصوبات شورا موجود 

و قابل ارائه است.
دلیر با ذکر اینکه این مسائل به تعاونی ربط ندارد و ما 
وظیفه آماده سازی اراضی را برعهده داشته ایم، افزود: 
چند بار مصوبه برگزاری مزایده داشتید چرا هربار وتو 
شد؟ ما مانده ایم که چکار کنیم. باید پول اضافه ای که 
از صنوف گرفته اید بر گردانید. این حرکات شما باعث 
این تجمع شده است. وی اضافه کرد: انتقال صنوف 
آلاینده در وعده های انتخاباتی اعضای شورا بوده، حال 
اعلام کنید که می خواهید این وعده را اجرایی نمایید 

یا خیر؟
مسئول اتحادیه مصنوعات فلزی هم با بیان اینکه من 
وکیل و وصی هیچکس نیستم و به عنوان یک مسوول 
مدعی هستم تا مدیون نباشم، گفت: یا مزایده قبلی را 
که مصوبه شورا را داشته ادامه دهید و یا بحث تحویل 
زمین توسط راه و شهرسازی را پیگیری کنید، جدائیان 

افزود: در بحث تغییر کاربری و ... مصوبات قبلی باید 
همچنان حاکم باشد نه اینکه مدام تغییر کند حرف از 

تعرفه روز به میان آید.
وی با اشاره به اینکه اعضای شورای شهر نماینده ما 
هستند اما ما با راه و شهرسازی بهتر به نتیجه می 
رسیم، افزود: اگر تعاونی تخلف کرده قانونا باید پاسخگو 
باشد اما شورایی که تصمیماتش طی چند مرحله متغیر 
باشد، مورد سوال است. چرا مدیر عامل صنوف آلاینده 

نباید از تصمیمات و تغییرات مطلع باشد؟
وی تصریح کرد: اگر شورای شهر نمی تواند مشکل ما را 
مرتفع کند از طریق مراجع قضایی پیگیر می شویم تا 

تکلیف مشخص شود.
میری عضو شورای شهر نیز با بیان اینکه شهرداری  
آماده سازی  ولذا متولی  نداده  انجام  را  آماده سازی 
اراضی مذکور نیست، به پیگیری شورا برای بازگرداندن 

وجوه مازاد اخذ شده به صنوف و تخفیف گرفتن از نظام 
مهندسی برای هزینه نقشه ها اشاره کرد و گفت: شورای 
شهر تا حد امکان آماده همکاری برای انتقال صنوف 
آلاینده است اما در بحث ابطال مزایده از سوی خود 
صنوف اعتراضاتی شد که صحت مزایده را زیر سوال برد 

و دستگاههای بالادستی مزایده را ابطال کردند.
حسنی صفت نماینده شورا در کمیسیون معاملات هم 
گفت: در سال ۹۷ مزایده ای به صورت اسمی برگزار شد 
که عملا تشریفاتی بود و موارد قانونی در آن رعایت 
نشده بود و لذا در کمیسیون معاملات که در اسفند۹۷ 

مورد تأیید قرار نگرفت.
وی با ذکر اینکه همراهی با صنوف آلاینده برای انتقال، 
اختیار  در  زمین  تحویل  اما  است  شهرداری  وظیفه 
شهرداری نیست، افزود: اگر پولی از صنوف دریافت شده 

توسط تعاونی بوده و شورا نمی تواند پاسخگو باشد.

وی اضافه کرد: در حال حاضر مقرر شده مزایده برگزار 
گردد و اصناف در قالب اجاره به شرط تملیک در مدت 
۳سال ساخت و ساز کنند و سند به نام آنها صادر شود 
اما چنانچه یک ماهه هم ساخت و ساز را انجام داده و 
پایان کار بگیرند  بلافاصله سند به نامشان صادر خواهد 
شد. حسنی صفت با اشاره به اینکه در بحث تعدیل 
هزینه ها هم شورا نهایت همکاری را خواهد داشت، 
اظهار کرد: البته شورا تا به حال هم این همکاری را 
داشته اما ازآنجا که زمین به کل شهر و شهروندان تعلق 
دارد نمی توان آن را رایگان واگذار کند. در ضمن در 
خصوص پولی که توسط تعاونی و شهرداری از صنوف 

اخذ شده باید خودشان پاسخ دهند.
معاون توسعه مدیریت و منابع شهرداری بیرجند هم 
گفت: برنده مزایده های شهرداری باید در شورا و سپس 
روال کار  و  تایید شوند  فرمانداری  تطبیق  هیات  در 
شهرداری با راه و شهرسازی تفاوت دارد. و لذا مزایده به 

دلیل ایراد قانونی در شورا باطل شد.
بهدانی افزود: در ادامه بحث اجاره به شرط تملیک در 
شورا تصویب که پس از اینکه ۳۰۰ قطعه زمین آماده 
سازی شد موضوع معارض مطرح گردید و قرارشد در 
صورت اثبات تعارض شهرداری ضرر و زیان را جبران کند 
و صدور سند مالکیت به نام اصناف با ترک تشریفات و 
بلافاصله بعد از ارائه پایان کار هم  مصوب شده و مانعی 
وجود ندارد و این آخرین مصوبه شورا در این خصوص 
است، البته مزایده به صورت عمومی در بین صنوف هم 

رسته برگزار خواهد شد.
به گفته بهدانی، مابه التفاوت پول اصنافی که پروانه 
بدون تخفیف دریافت کرده اند به آنان باز گردانده 
می شود. یزدان شناس عضو شورای شهر هم گفت: 
و  کنیم  عمل  شفاف  کاملا  خصوص  این  در  باید 
و  اخذ  نظرات  دارد  اصلاح  به  نیاز  قرارداد  چنانچه 
مشکل رفع شود مزایده در قالب واگذاری اجاره به 
شرط تملیک برگزار گردد و شورا هم به تسریع کار، 

کمک خواهد کرد.
وی با ذکر اینکه تنها صنوفی که در کشور برای انتقال 
به خارج از شهر پای کار آمده و هزینه کرده اند اصناف 
بیرجند هستند، افزود: این اصناف باید حمایت شوند 
اما متأسفانه شاید به این دلیل که انتقال این صنوف در 
اولویت کار شورا نبوده و یا شهرداری به دلیل منابع اندک 
به طرح نگاه انتفاعی داشته، حمایت لازم از صنوف به 

عمل نیامده است.

کمیسیون معاملات شهرداری بیرجند برگزاری مزایده تشریفاتی سال 97 را تایید نکرد

ابطال مزایده
تجمع برخی صاحبان صنوف آلاینده مقابل شهرداری و شورای شهر بیرجند
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مدیر کل فرهنگ و ارشـاد اسـلامی خراسـان جنوبی فردا دوشنبه 
“سامد”)سـامانه  سـامانه  پایـگاه  در  حضـور  بـا  خردادمـاه،   26
بـه  پاسـخگویی  آمـاده  دولـت(  مردمـی  ارتبـاط  الکترونیکـی 

سـوالات مردمـی اسـت .
هـم اسـتانی هـای عزیـز مـی تواننـد دوشـنبه 26 خـرداد مـاه از 
سـاعت 10 الـی 11:30، سـوالات خود را از طریـق تلفن 111 با مدیر 
کل فرهنـگ و ارشـاد اسـلامی مطـرح و به طور مسـتقیم پاسـخ 

را دریافـت کنند.

پاسخگویی مدیر کل فرهنگ و ارشاد 
اسلامی از طریق سامانه سامد

رئیس فدراسیون تیراندازی کشور اعلام کرد:

صعود 10 پله ای هیئت تیراندازی 
خراسان جنوبی

وجود نجمه خدمتی انتظارها را بیشتر کرده است

رئیس فدراسیون تیراندازی گفت: وجود نجمه خدمتی در استان خراسان 
ویدئو  نشست  این  در  دادگر  دکتر  است.  برده  بالا  را  انتظارها   ، جنوبی 
کنفرانسی گفت: فدراسیون تیراندازی سعی کرد  در  دوران سخت مقابله 
با ویروس منحوس کرونا جزو کشورهای پیشتاز در آموزش آنلاین شد. 
وی افزود: استان خراسان جنوبی در سال ۹۶ رتبه ۲۳ کشور را داشت که با 
فعالیت چشمگیر متولیان هیئت این استان در سال ۹۸ به رتبه ۱۳ کشور 
صعود پیدا کرد و این مهم، نوید روزهای بسیار خوبی را در استان خراسان 
جنوبی می دهد که امیدواریم با توجه به وجود استعدادهای بالقوه، شاهد 
معرفی خدمتی  های بیشتری از این استان مستعد باشیم. وی تصریح 
کرد در سال ۹۸ به دلیل این که تمرکز اصلی فدراسیون به کسب سهمیه 
های المپیک بود نتوانستیم به طور شایسته ای در خدمت هیئت های 
استانی در خصوص تزریق اعتبارات و تجهیز امکانات باشیم و به دلیل 
کمبود منابع و اعتبارات در سال گذشته روزهای بسیار سختی را در اعزام  
ورزشکاران سپری کردیم و امیدواریم در سال جاری بتوانیم منابع مالی 
به استان ها تزریق و تجهیزات در اختیار هیئت های استانی قرار دهیم. 
مدیر کل ورزش و جوانان خراسان جنوبی هم گفت:  ما هم به عنوان 
متولی ورزش در استان خراسان جنوبی تلاش کردیم بعد از کسب سهمیه 
المپیک ورزشکار افتخار آفرین استان مقدمات حضور  مقتدر خدمتی را 
در المپیک فراهم کنیم. مدیرکل ورزش و جوانان در ادامه قول مساعد داد 
در سال جاری با تزریق اعتبار بیشتری به هیات تیراندازی استان، حمایت 
ویژه ای را از این هیات و خانم خدمتی انجام خواهیم داد. در این نشست 
سلیمانی رئیس هیئت تیراندازی خراسان جنوبی گزارشی از اهم اقدامات 
صورت گرفته در هیئت استان را ارائه کرد و خواستار تخصیص اعتبارات و 

تجهیزات به هیئت استان شد.



امروز خراسان جنوبی _ گروه خبر 
ــروی   ــا هــدف تربیــت نی ــه ای ب ــی و حرف دانشــگاه فن
متخصــص و ماهــر و کســب تجربــه و تخصــص در کنار 
تحصیــل در دو ســطح کاردانــی و کارشناســی و در کــد 
رشــته هایــی کــه بــر اســاس نیــاز روز جامعــه طراحــی 
شــده همــه ســاله دانشــجویانی تربیــت مــی کنــد کــه 
فاصلــه علــم بــه صنعــت و تولیــد را کوتــاه کــرده انــد .

ــگاه  ــس دانش ــه رئی ــه گفت ــه ب ــی ک غ التحصیلان ــار ف
فنــی و حرفــه ای خراســان جنوبــی ۷۰ درصــد و در 
برخــی رشــته هــا ۱۰۰ درصــد وارد بــازار کار شــده و بــاری 

ــد . ــر مــی دارن ــه را ب از جامع
محمــود نخعــی در جمــع خبرنــگاران و در تشــریح 
برنامــه هــا و عملکــرد دانشــگاه فنــی و حرفــه ای 
اســتان  گفــت: تربیــت نیــروی متخصــص بــا توجــه به 
نیــاز جامعــه از اهــداف اصلــی مــا بــه شــمار مــی رود 

ــود. ــته ش ــوازی کاری  کاس ــا از  م ت

۶۰ درصد کارگاه ها و آزمایشگاه های 
دانشگاه بروز رسانی شده

و  حــوزه کارگاهــی  در  اینکــه  بــه  اشــاره  بــا  وی 
آزمایشــگاهی در ســه ســال گذشــته تحــول عظیمــی 
ایجــاد شــده اســت افــزود: 212 میلیــارد تومــان بــرای 
تجهیــز کارگاه هــا در کشــور در نظــر گرفتــه شــده اســت 

ــد. ــد ش ــع خواه ــه زودی توزی ــه ب ک
وی افــزود: ریاســت دانشــگاه فنــی و حرفــه ای 
کشــور قــول مســاعد داده کــه خراســان جنوبــی را بــا 
ــار  ــن اعتب ــص ای ــر در تخصی ــروم دیگ ــتان مح ۶ اس

ــد.  ــژه ببین وی
ــارد  ــک میلی ــار ی ــص اعتب ــاره بــه تخصی ــا اش وی ب
تومانــی در ســال گذشــته بــه ایــن دانشــگاه گفــت: ۶۵ 
ــروز  ــگاه ب ــای دانش ــگاه ه ــا و آزمایش ــد کارگاه ه درص
رســانی شــده و انتظــار مــی رود اســتان هــم بــه ایــن 
مجموعــه اعتبــاری را تخصیــص دهــد چــرا کــه بــه هــر 
میــزان کمــک اســتانی صــورت گیــرد بــه همــان نســبت 
ــتان  ــه اس ــم ب ــگاه ه ــوی دانش ــتر از س ــه بیش و بلک

ــد.  اعتبــار تخصیــص مــی یاب

توسعه مهارت هدف اصلی
 دانشگاه فنی و حرفه ای

وی از توســعه مهــارت بعنــوان هــدف اصلــی دانشــگاه 
یــاد کــردو افــزود:  دانشــگاه فنــی و حرفــه ای خراســان 
ــه  ــجو دارد ک ــزار و 860 دانش ــا 2 ه ــز ب ــی 6 مرک جنوب
شــامل  2 دانشــکده دختــران و پســران در بیرجنــد، 

دانشــکده فنــی و حرفــه ای پســران طبــس بــا ضمیمــه 
دختــران، پســران فــردوس، آموزشــکده پســران قاینــات 
ــان ســال گذشــته   ــرا از آب ــا ضمیمــه دختــران و  اخی ب
ــه زودی  ــده و ب ــدازی ش ــدان راه ان ــران نهبن ــز پس مرک

دانشــجو پذیــرش خواهــد کــرد.

۹۱کد رشته فعال
وی تعــداد کــد رشــته هــای فعــال  در مجموعــه فنــی و 
حرفــه ای اســتان را 91 کــد رشــته اعــلام کــردو بــا بیــان 
اینکــه یکــی از خواســته هــای دیریــن مــردم در اســتان 
ایجــاد رشــته تاسیســات برودتــی و تهویــه مطبــوع بود 
ــرش  ــر پذی ــرده واز مه ــت ک ــوز دریاف ــال مج ــه امس ک
دانشــجو خواهــد داشــت، افــزود: در مرکــز پســران 
ــر و  ــدی پذی ــای تجدی ــرژی ه ــته ان ــز رش ــد نی بیرجن
ــود  ــران وج ــکده دخت ــاس در دانش ــی لب ــته طراح رش
دارد و امســال کارشناســی معمــاری بــه  بیرجنــد، 
کارشناســی الکترونیــک کامپیوتــر و تجهیزات پزشــکی 

ــه قایــن افــزوده شــده اســت . ب

ورود ۴ دستگاه چری
 به کارگاه های دانشگاه 

ــاز  ــوزش نی ــه گســترش آم ــر اینک ــد ب ــا تاکی نخعــی ب
بــه یکســری زیرســاخت هــا دارد،گفــت :بــا توجــه بــه 
سیاســت دانشــگاه کــه تجهیــز کارگاه هــا اســت ســال 
ــه  ــاد ک ــتان افت ــی در اس ــیار خوب ــات بس ــل اتفاق قب
تجهیــزات کارگاهــی و آزمایشــگاهی در بخــش نقــدی 
ــق شــد. ــان محق ــون توم ــغ 480 میلی ــه مبل و اوراق ب

ایــن  چهــار دســتگاه  بــر  داد: عــلاوه  ادامــه  وی 
ــن  ــتگاه اب ــه دس ــا )س ــری وارد کارگاه ه ــل چ اتومبی
 350 ارزش  بــه  دســتگاه طبــس(  یــک  و  حســام 
ــدی  ــور هیبری ــتگاه موت ــک دس ــان و  ی ــون توم میلی

اســتند آموزشــی نیــز  بــه ارزش 150 میلیــون تومــان  
وارد کارگاه هــای مکانیــک شــد.

وی بــه تجهیــز کارگاه آسانســور بــه ارزش 120 میلیــون 
تومــان و تجهیــز کارگاه خیاطــی بــه  48 دســتگاه 
چــرخ خیاطــی اشــاره کــردو گفت:یــک میلیــارد و 240 
ــای  ــگاه ه ــرات خواب ــث تعمی ــان در بح ــون توم میلی

ــه شــد. مراکــز هزین

اتفاقات خوب عمرانی
رئیــس دانشــگاه فنــی و حرفــه ای اســتان بــا تاکیــد 
بــر اینکــه در حــوزه عمرانــی در ســطح دانشــگاه فنــی 
ــام  ــی انج ــای خوب ــت ه ــتان فعالی ــه ای اس و حرف
شــده ،افزود:بحــث مدیریــت ســبز بــا اعتبــار 260 
میلیــون تومــان شــامل احــداث نیــروگاه خورشــیدی 
ابــن حســام بیرجنــد، منبــع ذخیــره آب در دانشــکده 
آمــوزش  متــر   1530، قایــن  و  بیرجنــد  دختــران 
کارگاهــی بــا اعتبــار ســه میلیــارد و 200 میلیــون 
ــید از  ــرداری رس ــره ب ــه به ــر ب ــه فج ــه ده ــان ک توم

ــت . ــوب اس ــات خ ــن اتفاق ــه ای جمل
وی بــه پــروژه هــای در دســت اقــدام کــه هفتــه 
دولــت بــه بهــره بــرداری مــی رســد، اشــاره کــردو ادامــه 
داد:ســاختمان  آموزشــی بــا اعتبــار 4.5 میلیــارد تومان 
و بــا 70 درصــد پیشــرفت، مجتمــع نمازخانــه 400 متــر 
بــا اعتبــار 900 میلیــون تومــان بــا 85 درصدپیشــرفت، 
احــداث ســه زمیــن مصنوعــی ورزشــی کــه هــر کــدام 

450 میلیــون تومــان نیــاز دارد
کــه در مجموعــه پســران 60 درصــد پیشــرفت در 
دختــران 45 درصــد پیشــرفت دارد کــه دوتــا هفتــه 
دولــت افتتــاح مــی شــود از مهــم تریــن ایــن 

ــت . ــروژه هاس پ
ــر  ــال حاض ــن در ح ــتان قای ــرد :در شهرس ــان ک وی بی

هــزار و 100 متــر کارگاه ســالن چنــد منظــوره، نمازخانــه 
ــال  ــان در ح ــارد توم ــار 1.5 میلی ــا اعتب ــرایداری ب و س
احــداث اســت کــه تــلاش مــی شــود هفتــه دولــت بــه 

بهــره بــرداری برســد.

ضرورت معرفی دانشگاه فنی و حرفه ای به 
جامعه جهادی

نخعــی بــا بیــان اینکــه  جامعــه بــه نیروهــای کارآمــد 
ــای  ــت ه ــه فعالی ــه ب ــا توج ــه داد: ب ــاز دارد، ادام نی
عمرانــی اســتان زمینــه اشــتغال در اســتان زیــاد 
فراهــم شــده  امــا نیــروی ماهــر کــم اســت بنابرایــن 
دانشــکده فنــی و حرفــه ای بایــد بــه جامعــه جهــادی 

معرفــی شــود. 

قرارداد با صنایع دفاعی
و تولید ماسک در دانشکده دختران 

ــوان  ــازار کار بعن ــه  ب ــلان ب غ التحصی ــار وی از ورود ف
یکــی از اهــداف ایــن مجموعــه یاد کــردو گفــت: در حال 
ــع اســتان منعقــد  ــا صنای ــی ب حاضــر قرادادهــای خوب
کــرده ایــم کــه از جملــه آنهــا مــی تــوان بــه قــرارداد بــا 
کویــر تایــر، فــولاد قاینــات، کارخانــه ســیمان، صنایــع 

دفاعــی و ....اشــاره کــرد.
وی افــزود: در دانشــکد دختــران کارگاه تولیــد ماســک 
راه انــدازی شــده و تاکنــون 20 هــزار ماســک تولیــد و 

تحویــل مراکــز درمانــی شــده اســت.
ــگاه هــای دانشــگاه هــم  ــورد وضعیــت خواب وی در م
گفــت: در طبــس و  قایــن  و فــردوس مشــکل خوابــگاه 
هــای  خواســته  درصــد   70 دختــران  در  و  نداریــم 

ــود. ــی ش ــش داده م ــجویان پوش دانش
وی در مــورد مقبولیــت ایــن دانشــگاه در بیــن خانــواده 

هــا هــم گفــت: خانــواده هــا تــا حــدودی متوجــه شــده 
انــد کــه بایــد بــه ســمت رشــته هــا فنــی و حرفــه ای 
برونــد امــا ســه وزارت آمــوزش و پــرورش، وزارت علــوم 
و وزارت صنعــت بایــد همــکاری کننــد و  ایــن موضــوع 

بایــد در خانــواده هــا فرهنــگ ســازی شــود.
ــانی  ــون بروزرس ــا اکن ــته ه ــی  رش ــه داد:برخ وی ادام
ــی و  ــای کاردان ــته ه ــی رش ــگاه در برخ ــده و دانش ش
کارشناســی بــرای ســایر رشــته هــا مجــوز دریافــت کرده 
غ التحصیــلان ریاضــی و تجربــی می تواننــد  یعنــی فــار
در بــرق،  نصــب و تعمیــر آسانســور، تعمیــر و نگهداری 
ــازی  ــات، شهرس ــی، تاسیس ــای الکترونیک ــین ه ماش
،حســابداری گرایــش حسابرســی و گرایــش مالــی 
طراحــی پوشــاک انیمیشــن و انــرژی هــای تجدیــدی 

پذیــر در اســتان  ادامــه تحصیــل دهنــد.

آغاز ثبت نام رشته کارشناسی 
دانشگاه از ۲۵ خرداد 

وی بــه آغــاز ثبــت نــام رشــته کارشناســی بــا ۲۴ کــد 
رشــته از ۲۵ خــرداد مــاه اشــاره کــردو گفت:علاقــه 
منــدان بــه ســایت ســنجش بــرای ثبــت نــام مراجعــه 

ــوند.  ــرش ش ــر پذی ــا از اول مه ــد ت کنن
  

آمادگی دانشکده دختران 
برای انعقاد قرارداد

با بخش های مختلف تولید و صنعت 
رئیــس دانشــکده دختــران هــم در ایــن نشســت 
رشــته   6 و  رشــته کاردانــی   15 اینکــه  بیــان  بــا 
ــرش  ــته  ف ــم ،گفت:رش ــتان داری ــی در اس کارشناس
دســتباف فقــط در دانشــکده بیرجنــد بــه عنــوان 

ناپیوســته ارائــه مــی شــود.
ــران و  ــکده دخت ــدی دانش ــه توانمن ــان ب ــا اطمین ب
ــای  ــش ه ــا بخ ــرارداد ب ــاد ق ــرای انعق ــی ب آمادگ
ــی  ــان جنوب ــزود:در خراس ــردو اف ــاره ک ــف اش مختل
متاســفانه کارهــا بــه اســتان هــای دیگــر داده مــی 
هــای  توانایــی  و  اســتعدادها  حالیکــه  در  شــود 
نمایشــگاه  تاکنــون  و  داریــم  اســتان  در  خوبــی 
هــای زیــادی بــرای معرفــی محصــولات حرفــه هــا 

ــت. ــده اس ــزار ش ــا برگ ــارت ه و مه
وی بــه تولیــد 20 هــزار ماســک در کارگاه دانشــکده 
ــا 2  ــن 700 ت ــه بی ــت : روزان ــردو گف ــاره ک ــران اش دخت
هــزار ماســک تولیــد مــی کنیــم  کــه 25 دانشــجو و 4 

ــد . ــت دارن ــن کارگاه فعالی ــی در ای مرب

رییس دانشگاه فنی و حرفه ای خراسان جنوبی اعلام کرد :

آمادگی دانشگاه فنی و  حرفه ای برای عقد قرارداد با واحدهای تولیدی
 تربیت نیروی متخصص و ماهر هدف اصلی دانشگاه فنی وحرفه ای   *   تحول در حوزه کارگاهی و آزمایشگاهی در ۳سال گذشته
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